
CUMHURBAŞKANI Erdoğan, CHP
Genel Başkanı Özgür Özel’in

Meclis’teki boş sandalye sayısı üzerinden
yaptığı seçim çağrısına sert yanıt verdi.
CHP lideri Özgür Özel’in ara seçim
çıkışına yanıt veren Cumhurbaşkanı Er-
doğan, muhalefetin her seçimden sonra
erken seçim çağrısı yaptığını söyleyerek,
“Her yenilgi sonrası erken seçim boraza-
nını öttürmeye başlıyorlar" dedi.

ÖZGÜR ÖZEL’İN SEÇİM ÇAĞRISINA SERT YANIT

MANİSA’DA Yunusemre
Belediyesi’nin, çalışanları ücret-

siz izne çıkardığı iddia edildi. HAK-
İŞ Konfederasyonu’na bağlı
Hizmet-İş Sendikası üyeleri,
Yunusemre Belediyesi’nin önünde
bir araya gelerek konuya ilişkin
basın açıklaması yaptı. Yapılan
açıklamada, belediye yönetiminin
sahadaki baskıları reddetse de
gerçeklerin farklı olduğunu ifade
eden Hizmet-İş Sendikası Genel
Başkan Danışmanı Mustafa
Taştekin, “Bazı birim müdürleri,
çalışanlara ücretsiz izni kabul et-
meleri yönünde baskı yapıyor.
Reddedenlerin isimlerinin üst
makamlara iletileceği söylenerek
açıkça tehdit ediliyorlar. Bu yal-
nızca etik dışı değil, aynı zamanda
açık şekilde hukuka aykırıdır ve
insan onurunu zedeler” dedi. İş Ka-
nunu’nun 22. ve 24. maddelerine
atıfta bulunan Taştekin, ücretsiz
iznin ancak çalışanın açık ve yazılı
rızasıyla mümkün olduğunu hatır-
latarak, “Bu kurala aykırı her uygu-
lama suçtur. Müdür sıfatıyla
çalışanlara baskı yapanlar hem
görevlerini kötüye kullanmakta
hem de cezai sorumluluk doğur-
maktadır” ifadelerini kullandı.

ZORLA ÜCRETSİZ İZİN VE TEHDİT VAR

KURBAN Bayramı’nda milyonlarca Müslüman
kurban ibadetini yerine getirecek. Vatandaşlar,

kurbanlıklarını satın alıp kesecekleri kasapları
şimdiden belirlemeye başladı. Ancak her yıl
olduğu gibi bu yıl da ‘kurbandan kurbana’ ortaya
çıkan korsan kasaplar, ciddi bir tehdit oluşturuyor.
Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı
(MESO) Bahattin Akyüz bu konuya dair vatan-
daşları uyardı. Akyüz, vatandaşlardan kendi
güvenlikleri ve kurbanlıklarının murdar edilme-
mesi için sertifikalı kasapların tercih edilmesi
gerektiğine vurgu yaparak kurbandan kurbana
çıkan korsan kasapların olduğunu söyledi.

KURBAN KESİMİ İÇİN SERTİFİKALI KASAPLARI TERCİH EDİN

AK Parti Manisa İl Başkanı Süley-
man Turgut, Sağlık Hizmetleri

Kalite ve Akreditasyon Enstitüsü
(TÜSKA) tarafından akredite edilen
Manisa Şehir Hastanesi’ni ziyaret ede-
rek başarılarından dolayı hastane
yönetimini ve sağlık çalışanlarını tebrik
etti. Turgut, bu başarının Türkiye’nin
sağlık alanındaki vizyoner yak-
laşımının ve güçlü liderliğinin bir
sonucu olduğuna dikkat çekti.
Türkiye genelindeki bin 566 hastane
içinde yalnızca 9’unun sahip olduğu
akreditasyon unvanını kazanan Man-
isa Şehir Hastanesi, kamu hastaneleri
arasında 5. sırada yer aldı.

KAMU HASTANELERİ ARASINDA 5. SIRADA
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6’da

Yaşanan mali krizler nedeniyle gündemden düşmeyen Yunusemre Belediyesi’nde bu kez de ‘çalışanların
ücretsiz izne çıkarıldığı’ iddiası ortalığı karıştırdı... Hizmet-İş Sendikası üyeleri belediye önünde eylem yaptı 

YUNUSEMRE ÇALIŞANLARI 
HAK-İŞ Konfederasyonu’na
bağlı Hizmet-İş Sendikası
Genel Başkan Danışmanı
Mustafa Taştekin, Yunusemre
Belediyesi’nde çalışan
işçilere yönelik baskı ve
hukuk dışı uygulamalara sert
tepki gösterdi. Taştekin,
ekonomik gerekçeler ileri
sürülerek bazı çalışanların
zorla ücretsiz izne çıkarılmak 
istendiğini, buna direnenlerin
ise tehdit edildiğini savundu.

“Ekonomik gerekçeler ileri sürülerek bazı çalışanlar zorla ücretsiz izne çıkarılmak isteniyor, buna direnenler ise tehdit ediliyor!”

UCRETSiZ iZNE ÇIKARILDI!

AK Partili Turgut’tan Şehir Hastanesi’ne tebrik

Kurban Bayramı öncesi ‘korsan kasap’ uyarısı!
Kazalara karşı reflektör

uyarısı yapıldı!

SARIGÖL Tarım ve Orman
Müdürlüğü, traktör, römork,

tarım aletleri ve traktör sepet-
lerine gece görüşünü artırmak
amacıyla reflektör takılmasına
farkındalık oluşturmak için
sosyal medya hesabından
uyarı afişi yayımladı.   

UYARI AFİŞLERİ SOSYAL MEDYADA

KULTUR YOLU’NDA
“Gökyüzünden Türkiye” 

KÜLTÜR ve Turizm Bakan-
lığı'nın Türkiye'nin düzenlediği

Kültür Yolu Festivalleri'ni, Türkiye
Foto Muhabirleri Derneği'nin
(TFMD) “Gökyüzünden Türkiye”
sergisi renklendiriyor. Sergide-
Türkiye’nin gökyüzünden güzellik-
lerinin yer aldığı 27 fotoğrafçıdan
42 fotoğraf yer alıyor.  

YUNUSEMRE Belediyesi, Mu-
radiye Mahallesi'ne yeni bir

sosyal yaşam alanı kazandırıyor.
Yunuspark Akasya adıyla hizmet
verecek olan yeni tesisin açılışı,
bugün saat 14.30’da Muradiye
Meydanı’nda düzenlenecek. 

Muradiye’ye Yunuspark geliyor

“Her yenilgi sonrasında erken
seçim borazanını öttürüyorlar”
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Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
Gençlik Festivali kapsamında
Sümerpark’ta düzenlenen et-
kinlikte gençlerle bir araya
geldi. Gazeteci Duygu Demir-
dağ’ın moderatörlüğünü yaptığı
programda gençlerin sorunla-
rını dinleyen Başkan Zeyrek,
hayata geçirdikleri projeleri an-
lattı, soruları yanıtladı ve çözüm
önerilerini paylaştı. Ortak akıl
ve ortak yönetim vurgusu
yapan Zeyrek, gençlere sesle-
nerek, “Gelin, şehrimizi birlikte

yönetelim” dedi.
Buluşmada, gençlerin şe-

hirle ilgili beklentileri, karşılaş-
tıkları sorunlar ve öneriler
masaya yatırıldı. Programın açı-
lışında konuşan Duygu Demir-
dağ, gençlerle ilgili, onların
isteklerini, hayallerini, sorunla-
rını dinleyen ve çözüm için
gelen bir belediye başkanı ile
karşılaştığı için mutluluk duydu-
ğunu söyledi. Gençlerle samimi
bir diyalog kuran Başkan Ferdi
Zeyrek, ortak akılla yönetim an-
layışını ifade ederek, “Bir şehrin

sorunlarını çözmek istiyorsak,
önce bu sorunları doğrudan
sizlerden dinlememiz gerekiyor.
İlk gün bir manifesto yayınla-
mıştık ve orada ‘Gelin, şehri-
mizi birlikte yönetelim’
demiştik. Bu sadece bir söylem
değil. Kendimizi gerçekten Ma-
nisa’da yaşayan 1,5 milyon in-
sanla birlikte yönetmek
istiyorum” diye konuştu.

“asIl HEDEFiMiZ, 
ÇÖZÜM YOllaRInI 

BiRliKTE ÜRETMEK”
Zeyrek, gençlerin yaşadığı

sorunları bildiğini, asıl hedefi-
nin çözüm yollarını birlikte
üretmek olduğunu vurgulaya-
rak, “Manisa’mı, şehrimde ya-
şayan herkesi çok seviyorum,
ama sizlerle aynı duyguda bu-
luşmak beni ayrıca mutlu edi-
yor. Sizler yaşadığınız
sıkıntıları paylaşacaksınız.
Emin olun birçoğunu zaten bi-
liyorum. Ama asıl önemli olan,
sizlerle aynı duyguyu paylaş-
mak ve çözüm yollarını birlikte
bulmak. O yüzden bugün bu-
rada bulunmanız çok kıymetli.

Evet, Manisa’da bir genç
yaşam var, ama şehir bu yaşa-
mın ne kadarını karşılıyor?
Bunu sizlerden duymak istiyo-
rum” dedi. 

Etkinliğe kızı Nehir ile bir-
likte katılan Başkan Zeyrek,
yıllar önce aynı sorunları yaşa-
yan biri olarak gençleri çok iyi
anlamaya çalıştığını vurgula-
yarak, “Yıllarca ben de sizler
gibi burada oturup derdimizi
anlatmaya çalıştım, ama sesi-
mizi duyan bir yönetim anla-
yışı yoktu. Mimarlar Odası
Başkanı’ydım, kent suçlarına
karşı mücadele verdim, ama
sesimiz duyulmadı. Şimdi bu-
radayım ve sizin sesinizi duy-
maya geldim. Bundan sonra

da sizlerin belirleyeceği or-
tamlarda daha sık bir araya
gelmeliyiz. Benim için önemli
olan, siz beni ailenizde nereye
koyuyorsanız orada olmamdır.
‘Amca’ diyen için amca, ‘abi’
diyen için abi, ‘evlat’ diyen için
evladım. ‘Başkan’ sıfatını ara-
mıza bir duvar olarak koymak
istemiyorum” dedi.

KÜTÜpHanE vE 
ÇalIŞMa OFislERi

MÜjDEsi
Ferdi Zeyrek, Bilgisayar Mü-

hendisliği öğrencisi Çağrı Kar-
tal’ın kütüphane yetersizliğiyle
ilgili sorusu üzerine, mevcut za-
bıta birimi olarak kullanılan ve
Sübyan Mektebi olarak bilinen
yapının Manisa Tarihi Kütüpha-

nesi’ne dönüştürüleceğini açık-
ladı. “Şu ana kadar 7 bin eser
topladık” diyen Zeyrek, kütüp-
hane dışında öğrenciler için
çalışma ortamı eksikliğine de
dikkat çekti. Zeyrek, “Kütüp-
haneye gidip çalışmak istedi-
ğinizde alanların yetersiz
olduğunu biliyorum. Eylül
ayında, Kent Park, Ulupark ve
Fatih Parkı gibi birçok nok-
tada, içinde ücretsiz internet,
çay, kahve hizmeti olan, yazın
serin, kışın sıcak olacak ders
çalışma salonları göreceksiniz.
Gençlerin ders çalışabileceği,
vakit geçirebileceği bu alanları
yaygınlaştıracağız” diyerek
gençlere müjde verdi. 

Haber merkezi

Başkan Ferdi Zeyrek, Sümerpark’ta Başkan Ferdi Zeyrek, Sümerpark’ta 
gençlerle buluştu 

Manisa Sosyal Bilimler Li-
sesi tarafından düzenlenen kısa
film yarışmasının ödül töreni
yoğun katılımla gerçekleştirildi.
"Bağımlılıkla mücadele" tema-
sının işlendiği kısa filmler, izle-
yenlerin büyük beğenisini
topladı.  

Manisa Sosyal Bilimler Li-
sesi Sinema Kulübü, bağımlı-
lıkla mücadele konusunda
örnek bir çalışmaya imza attı.
Okul idaresinin de desteğiyle
kısa film yarışması düzenleyen
kulüp öğrencileri, Türk Dili ve
Edebiyatı Öğretmeni Hesna
Doğruyol öncülüğünde oluştur-
dukları oyuncu kadrolarıyla bir-
birinden kaliteli kısa filmler
ortaya çıkararak, hem kamera
önü deneyimi kazandı hem de
bağımlılıkla mücadeleye dikkat
çekti. Aralarında Manisa Celal
Bayar Üniversitesi (MCBÜ) İle-
tişim Fakültesi Dekanı ve
Radyo Televizyon ve Sinema
Bölümü Başkanı Prof. Dr. Meral
Özçınar, Manisa Halk Sağlığı
Hizmetleri Başkan Yardımcısı
Uzm. Dr. Ümit Atman ve ti-
yatro, seslendirme, sinema sa-
natçısı Ali Hakan Beşen’in de
yer aldığı jüri tarafından dere-
ceye giren filmler özenle se-
çildi. Kısa film yarışması için
Şehzadeler Belediyesi Tarihi
Bedesten Salonu’nda görkemli

bir ödül töreni düzenlendi. Ödül
törenin açılış konuşmasını okul
müdürü Ercan Ayyıldız yaptı.
Konuşmasında sinemanın
gençlerin duygu ve düşüncele-
rini ifade etme aracı olduğunu
belirten Ayyıldız, "Bu yarışma
sadece bir sanatsal faaliyet
değil; aynı zamanda gençleri-
mizin toplumsal konulara du-
yarlılığını gösteren bir
platformdur. Tüm katılımcıları-
mıza ve emek veren öğretmen
ve öğrencilerimize teşekkür
ediyorum" dedi. 

Yunusemre İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Yıldıray Demirtaş
ise "Fırsat verildiğinde, öğret-

menlerimizin rehberliğinde,
diğer kurumlarla işbirliğinde
neler yapabildiğini aslında
bugün burada hep birlikte idrak
ediyoruz, şahit oluyoruz. Genç-
lerimize güveniyoruz. Onları yü-
rekten bir kez daha
kutluyorum. Bizler bulunduğu-
muz coğrafyada kardeşliği, iyi-
liği, kötülükten uzak tutarak
birbirimizi anlayan ozanları-
mızla, şairlerimizle, sanatkarla-
rımızla, ilim ve bilim
adamlarımızla yüzyıllardır bu
topraklarda geleceğe birlikte
yürüdük. Bugün de bütün ba-
ğımlılıklara karşı gençlerimizin
de katkısıyla gelecek yüzyıllara

emin adımlarla yürüyeceğiz"
dedi. 

Programda bağımlılıkla
mücadele konulu konuşma
yapan Manisa Halk Sağlığı Hiz-
metleri Başkan Yardımcısı
Uzm. Dr. Ümit Atman, özellikle
gençler arasında yaygınlaşan
dijital ve madde bağımlılığına
dikkat çekti. Atman, "Bağımlı-
lık, çok komponentli bir eylem,
bir hastalık. Aileye bağlı sebep-
leri var, kişiye bağlı sebepler
var, ailenin dışında kişinin çev-
resi de etkili oluyor. Arkadaşla-
rının yanında durabilmek için
bir gruba ait olabilmek için
gençler buna başlayabiliyor.

Yine ailesinde bir madde kulla-
nımı varsa, ebeveynlerinden
biri kullanıyorsa, ebeveynleriyle
ilişkisi sağlıklı değilse yine
madde bağımlılığı, davranışsal
bağımlılığı ortaya çıkabiliyor.
Bağımlılıklardan tedavi olarak
kurtulabiliriz. Meslektaşlarımın
eşliğinde psikologlar, sosyal
hizmet uzmanları ve yardımcı
sağlık personeliyle birlikte hiz-
met veriyoruz. Kişiyi 21 gün te-
davi altına alıyoruz. İlaç tedavisi
yanında grup terapilerimiz var.
Günaydın toplantılarımız var.
Uğraş ve spor etkinlikleri yapılı-
yor. Pek çok rehabilitasyon ça-
lışması yapılıyor. Bunlar çok
kıymetli hizmetler. Fakat ba-
ğımlılık tedavisi bir kez hasta-
neye yatıp 3 hafta tedavi
aldıktan sonra bitmiyor, en az
12 ay sürüyor. Bu yüzden kont-
rol çok önemli. Bağımlılık bir
nöropsikiyatrik hastalıktır. Ba-
ğımlının tedavisinde kişinin
destek görmesi, anne ve baba-
sının yanında olması, kardeşi-
nin, sevdiklerinin, okulunun,
çevresinin yanında olması ve
onu desteklemesi çok önemli"
dedi.  

"BaĞIMlIlIĞI
anlaTManIn En GÜÇlÜ 

YOlU sanaT"
Manisa Celal Bayar Üni-

versitesi (MCBÜ) İletişim Fa-

kültesi Dekanı Prof. Dr. Meral
Özçınar ise sinemanın eğitici
ve dönüştürücü gücüne vurgu
yaptığı konuşmasında, "Genç-
lerin kendi hikayelerini anlat-
tığı her film, geleceğe bırakılan
bir izdir. Bu tür yarışmalar, on-
ların potansiyelini ortaya koy-
ması açısından çok önemli.
Bağımlılığı anlatmanın en
güçlü yolunun sanat ve si-
nema olduğunu düşünüyo-
rum. Öğrenci kardeşlerimizi
tebrik ediyorum. Önümüzdeki
dönem sinema kulübünün gö-
nüllü destekleyicisiyim. Bu sa-
londaki gençlerle birlikte
Manisa'da film festivali yapa-
biliriz" ifadelerini kullandı.  

Konuşmaların ardından
törende ilk üçe giren kısa film-
lere ve en iyi oyuncu, en iyi
senaryo gibi kategorilerde de-
rece alan öğrencilere ödülleri,
protokol üyeleri ve okul idare-
cileri tarafından takdim edildi.
Ayrıca ödül töreninde sahne
alan okul öğrencilerden Çınar
İnal ve Elif Doğruyol, piyano
resitalleriyle dinleyenleri mest
etti. 

Ödül törenine, İl Milli Eği-
tim Şube Müdürleri Erdinç
Balcı ve Ömer Kahraman, Ma-
nisa Gazeteciler Cemiyeti
Başkanı Önder Aydın da ka-
tıldı.   iHa

Sosyal Bilimler Lisesi’nden örnek proje 

Manisa Polinas Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi’nde ‘Tür-
kiye Yüzyılı Maarif Modeli Sek-
tör Buluşması’ üçüncü kez
gerçekleştirildi. Manisa Ticaret
ve Sanayi Odası ile Manisa Ti-
caret Borsası’nın destekleriyle
düzenlenen etkinlikte Manisa
Celal Bayar Üniversitesi Tekno-
kent, Vestel, İşkur ve 35 farklı
firma yer aldı. Manisa Polinas
Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi Müdürü Sibel Gümüş, bu
yıl üçüncüsü düzenlenen sektör
buluşmasında öğrencilerin işlet-
melerle bir araya gelerek onları
yakından tanıdığını söyledi.
Gümüş, Manisa Ticaret ve Sa-
nayi Odası ile Manisa Ticaret
Borsası’na desteklerinden do-
layı teşekkür etti. 

Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu Başkan
Yardımcısı Sezen Şenay, etkinli-
ğin önemine dikkat çekerek,
“Türkiye’de mesleki ve teknik
ortaöğretimdeki öğrenci oranı

yüzde 35’e ulaştı. Bu ciddi bir
bilinçlenme ve artış demek. Ma-
nisa’da ise 40’tan fazla mesleki
teknik Anadolu Lisesi, 25 bin-
den fazla öğrencimiz var. Özel-
likle makine, elektrik-elektronik,
gıda teknolojileri, tarım, lojistik
ve yazılım alanlarında önemli bir
öğrenci potansiyeline sahibiz.”
dedi.

“MEslEKi EĞiTiMin 
GEliŞTiRilMEsi BiR 

KalKInMa 
MEsElEsiDiR”

Şenay sözlerini şöyle sür-
dürdü: “Sanayi ve üretim altya-
pısı güçlü olan Manisa’mızda,
yaklaşık 5 binin üzerinde sanayi
işletmesi faaliyet göstermekte
ve bu işletmelerin büyük bir
bölümü nitelikli ara eleman ihti-
yacını karşılamakta zorlanmak-
tadır. Bu tablo bize şunu
gösteriyor: Mesleki eğitimin ge-
liştirilmesi sadece eğitim politi-
kası değil, aynı zamanda bir
kalkınma meselesidir. İşte tam
da bu noktada, bugün gerçek-
leştirdiğimiz bu etkinlik büyük

anlam taşıyor. Eğitim dünyasıyla
iş dünyasını bir araya getirerek;
öğrencilerimizin sektörleri yakın-
dan tanımasını, kariyer yollarını
planlamasını ve iş gücü piyasa-
sının dinamiklerini doğrudan de-
neyimlemesini sağlıyoruz.” 

Yunusemre İlçe Milli Eğitim
Müdürü Yıldıray Demirtaş, mes-
leki eğitime her zaman önem
verdiklerini, Manisa’da en fazla
meslek lisesinin Yunusemre il-
çesinde bulunduğunu, bu tür
buluşmaların öğrenci ve işlet-
meler açısından çok önemli
kaydetti.  Sektör buluşmasına
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı Meh-
met Yılmaz, Manisa TSO Yöne-
tim Kurulu Başkan Yardımcısı
Sezen Şenay, Manisa TSO Yö-
netim Kurulu Muhasip Üye
Mehmet Baki Kılıç, Manisa İl
Milli Eğitim Müdür Yardımcısı
Mustafa Kılıç, Yunusemre İlçe
Milli Eğitim Müdürü Yıldıray De-
mirtaş, Manisa Ticaret Borsası
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi
Mehmet Ersaygı, Manisa İşkur İl
Müdür Yardımcısı Eşref Aslan,
Manisa Madeni Sanatkarlar
Odası Başkanı Halil Kırlı, Manisa
Elektrik Teknisyenleri Odası
Başkanı Rıfkı Taşkıncan katıldı. 

Meslek lisesi öğrencileri sektör
temsilcileriyle buluştu
Meslek lisesi öğrencileri sektör
temsilcileriyle buluştu

ÜnlÜ şarkıcı Uğur Işılak, Türkiye Kültür Yolu Festivali kap-
samında verdiği konserde Manisalı hayranlarına unutulmaz bir
konser deneyimi yaşattı.  

Manisa Kültür Yolu Festivali’nin beşinci gününde sahne
Uğur Işılak’ın oldu. Manisalılar Işılak’ın duygu yüklü şarkılarıyla
müzik dolu bir yolculuğa çıktı.  

Sahnede dinleyicilerine anılarını da anlatan Işılak, “Gelsen
de Bir Gelmesen de”, “İçinde Bir Sızı Kalır”, “Vay Aklıma” gibi
sevilen eserlerinin yanı sıra “Adam Ol Yeter” şiirini de seslen-
dirdi.  

“Bu zamana kadar ustalarımızın eserlerine yer vermeden
sahneyi bırakmadım” diyen Işılak, halk ozanı Aşık Veysel’in
“Kara Toprak” eserini de icra etti. 

Işılak sahnede yaptığı konuşmada, “Sizlerle birlikte olma-
nın bahtiyarlığını yaşıyoruz. Bu güzelliği bize bahşettiğiniz için
hepinize teşekkür ederim. Başta Kültür ve Turizm Bakanlığı-
mız olmak üzere Türkiye Kültür Yolu Festivali’nde emeği
geçen herkese teşekkür ederim” dedi. Haber merkezi

Manisalılar 
Uğur Işılak ile eğlendi



3
İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 40 42

ÇINAR ECZANESİ 
0236 234 19 91

SOYER ECZANESİ

AKAR ECZANESİ 

0236 231 11 22

0553 236 28 26

NÖBETÇİ 
ECZANELER

EMİNE BETÜL ECZANESİ
1040 - Dandanakan Muharebesi yapıldı ve Büyük Selçuklu İmparatorluğu ku-
ruldu.
1788 - Güney Karolina eyalet olarak kabul edildi.
1795 - Fransa'da kadınların toplantılara katılması yasaklandı.
1856 - 42 İsis adlı göktaşı, N. R. Pogson tarafından keşfedildi.
1915 - İtalya Krallığı, İtilaf Devletleri ile birlikte I. Dünya Savaşı'na katıldı.
1919 - İzmir'in İtilaf Devletleri tarafından işgalini protesto için Sultanahmet
Mitingi yapıldı, mitinge 200 bin kişi katıldı.
1928 - Türk Vatandaşlığı Kanunu kabul edildi, tekke ve zaviyeler kapatıldı.
1938 - İstanbul Elektrik Şirketi'nin Hükûmetçe satın alınmasına ilişkin sö-
zleşme, Ankara'da imzalandı.

GÜNÜN OLAYI
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MANİSA’NIN Saruhanlı
ilçesi Kayışlar Mahallesi’nde
Gediz Elektrik’e ait bir elek-
trik panosunun ihmal nede-
niyle ölüm tehlikesi yarattığı
iddia edildi. Vatandaşlar,
panonun yerleşim alanı
içinde bulunmasına rağmen
gerekli önlemlerin alınmadı-
ğını ve yetkililerin bu du-
ruma kayıtsız kaldığını
belirtiyor.

Mahalle sakinleri, pa-
noya defalarca temas eden
kişilerin elektrik akımına ka-
pılma riskiyle karşı karşıya
kaldığını, birçok sulama
motoru, dalgıç ve sondaj ci-
hazının bu sebeple zarar
gördüğünü söyledi. Tarım-
sal amaçlı kullanılan sayaç
ve sigortaların sürekli açılıp
kapatılması gerektiği için
vatandaşlar sık sık elektrikle
temas etmek zorunda kalı-
yor. Gediz Elektrik Müdürlü-

ğü’ne ve CİMER’e yapılan
şikayetlere rağmen her-
hangi bir çözümün üretil-
mediğini belirten
vatandaşlar, “Daha önce
kablolardan kaynaklı elek-
trik akımına kapılan ve ha-
yatını kaybeden birçok kişi
oldu. Her gün ölüm tehlike-
siyle karşı karşıyayız. Yetkili-
lerden acilen önlem
alınmasını bekliyoruz” dedi.

Mahalle halkı, sayaçların
kişisel panolara alınması

gerektiğini, böylece can gü-
venliği ve insan emniyetinin
sağlanabileceğini ifade ede-
rek yetkililerin ilgisizliğine
tepki gösterdi.

“Çocuklarımızın canı
tehlikede, her an elektrik
akımına kapılacak diye kor-
kuyla yaşıyoruz. İnsan canı
bu kadar ucuz olmamalı”
diyen vatandaşlar, sorumlu-
ların cezalandırılmasını ve
kamuoyunun bu durumu
görmesini talep etti.

Elektrik panosu ölüm Elektrik panosu ölüm 

SARIGÖL İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü, traktör, rö-
mork, tarım aletleri ve traktör

sepetlerine gece görüşünü ar-
tırmak amacıyla reflektör takıl-
ması konusunda farkındalık

oluşturmak için sosyal medya
hesabından uyarı afişi yayım-
ladı. Bağ ve bahçe işlerinin yo-

ğunlaştığı Sarıgöl ve çevre-
sinde, özellikle sabah erken sa-
atlerde başlayan ilaçlama
çalışmaları ve tarım işçilerinin
mesaiye başlaması nedeniyle
traktör kullanımında artış ya-
şandığı belirtildi. 

Sarıgöl İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü, olabilecek
trafik kazalarının önüne geç-
mek amacıyla, gece ve sabah
saatlerinde yolda olan traktör-
lerin ve tarım araçlarının arka-
sına reflektör takılması
gerektiğini vurguladı. Kurum,
yayınladığı bilgilendirme afişiyle
hem sürücüleri hem de vatan-
daşları dikkatli olmaları konu-
sunda uyardı.  İHA

Kazalara karşı reflektör uyarısı yapıldıKazalara karşı reflektör uyarısı yapıldı

MANİSA’NIN Kula il-
çesinde kavşaktan kara-
yoluna bağlanmak isteyen
otomobil ile ışık ihlali
yapan bir başka otomobil
çarpıştı. Kazada bir kişi
yaralandı.   

Kaza, saat 15.45 sıra-
larında İzmir - Ankara
D300 karayolu üzerindeki
Hisarkapı Kavşağı’nda
meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, kavşaktan
ana yola çıkmak isteyen
B.Ö. yönetimindeki 45 RA

3787 plakalı otomobil ile
Uşak istikametinden İzmir
yönüne seyir halinde olan
ve kırmızı ışık ihlali yaptığı
belirtilen Ö.K. yönetimin-
deki 35 BPB 079 plakalı
otomobil çarpıştı. Çarpış-
manın etkisiyle 45 RA
3787 plakalı aracın sürü-
cüsü yaralandı. Kazayı
gören vatandaşların olayı
112 Acil Çağrı Merkezi’ne
bildirmesi üzerine olay
yerine itfaiye, ambulans
ve polis ekipleri sevk

edildi. Yaralı sürücü, 112
Acil Servis ekiplerinin
olay yerindeki ilk müda-
halesinin ardından Kula
Devlet Hastanesi’ne kal-
dırıldı. Yaralının sağlık du-
rumunun iyi olduğu
öğrenildi. Öte yandan
kaza sebebiyle İzmir-An-
kara D300 karayolu İzmir
istikametine bir süre ka-
palı kalan trafik akışı, ka-
zaya karışan araçların
yoldan kaldırılması ile
normale döndü.  İHA

2 otomobil kavşakta
çarpıştı: 1 yaralı   
2 otomobil kavşakta
çarpıştı: 1 yaralı   

MANİSA İl Jandarma
Komutanlığı ekiplerince 3
ilçede ortak gerçekleştiri-
len operasyonda, çok sa-
yıda ruhsatsız silah ve
mühimmat ele geçirildi.
Operasyon çerçevesinde
gözaltına alınan 4 şüpheli
adliyeye sevk edildi. 

Manisa İl Jandarma
Komutanlığı İstihbarat ve
Kaçakçılık Organize Suç-

larla Mücadele (KOM)
Şube Müdürlükleri koordi-
nesinde, Kırkağaç, Soma
ve Akhisar İlçe Jandarma
Komutanlıkları ekiplerinin
katılımıyla M.E.Y. (34),
B.N. (47), A.E. (58) ve
S.A.Y. (44) isimli şahıslara
ait ev ve iş yerlerine eş za-
manlı operasyon düzen-
lendi. 

Yapılan aramalarda,

31 adet ruhsatsız ta-
banca, 19 adet ruhsatsız
av tüfeği, tabancalara ait
çok sayıda fişek, şarjör ve
çeşitli tabanca parçaları, 4
adet kılıç, 4 adet kama ele
geçirildi. 

Ele geçirilen malze-
melere el konulurken,
gözaltına alınan şahıslar,
işlemlerinin ardından adli-
yeye sevk edildi.  İHA

Evlerinden cephanelik çıktı 

MANİSA'NIN Salihli ilçesinde tırman-
dığı ağaçta mahsur kalan kediyi yoldan
geçmekte olan GDZ Elektrik ekipleri kur-
tardı. Edinilen bilgiye göre, Manisa'nın
Salihli ilçesine bağlı Keli Mahallesi Park-
kent Sitesi Kelizafer Spor Parkında bulu-
nan çınar ağacında mahsur kalan kediyi
gören vatandaşlar, durumu Mahalle Muh-
tarı Alim Teker'e haber verdi. Çınar ağa-
cında mahsur kalan kedi, GDZ Elektrik
ekiplerinin yaklaşık 15 dakikalık çalışması sonucunda, bulun-
duğu yerden kurtarıldı. Mahsur kaldığı yerden kurtarılan kedi,
doğal ortamına salındı.  İHA

Ağaçta mahsur kalan
kedi kurtarıldı 

Cansu MERİÇ
tehlikesi saçıyor!
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MANİSA’NIN Sarıgöl
Ovası’nda yetişen dünyaca
ünlü çekirdeksiz sofralık Sulta-
niye üzüm bağlarında salkımlar

çiçek dönemini geride bıraktı.
Bağlarda salkımlar uzamaya,
taneler ise dolgunlaşmaya baş-
ladı.   

Çiçeklenme döneminde
bağlarda yaprak dahi alınmaz-
ken, bu dönemin tamamlan-
masının ardından üzüm
bağlarında bakım çalışmala-
rına hız verildi. Şu an itibarıyla
salkımların uzunluğu 20-25
santimetreye ulaştı. Üzüm
üreticileri, ilerleyen günlerde
salkımların standart boyuta
ulaşması için düzenleme yapı-
lacağını, zayıf salkımların ise
bağlardan alınacağını ifade
etti. 

"SALKIM SALKIM 

MÜCADELE" 

Sarıgöl ilçesine bağlı Ba-
harlar Mahallesi'nde üzüm
üreticiliği yapan Nuri Uyanık,
ihracat hedefi doğrultusunda
bağlarda yoğun bir mesaiye
başladıklarını belirtti. Uyanık,

"Üzümlerimizi ihracata hazırla-
mak için bundan sonra salkım
salkım mücadele edeceğiz.
Salkımların standart boyda ol-
ması için ilerleyen günlerde

uçlarından kesim yapacağız.
Mavi küf (balgam) hastalığına
karşı önlem olarak budak sey-
reltmesi yapacağız. Zayıf sal-
kımlar toplanacak. 

Tüm bu çalışmalarla üzüm-
lerimizi ihracata hazır hale ge-
tireceğiz. Kısacası, salkım
salkım mücadele şimdiden
başladı." dedi.  İHA

İhracat için salkım salkım
mücadele başladı
İhracat için salkım salkım
mücadele başladı

MANİSA’NIN bazı ilçele-
rinde üzüm bağlarından topla-
nan taze bağ yaprakları, hem
üreticilere ekonomik katkı sağlı-
yor hem de salamura yapılarak
beşer kiloluk bidonlar içerisinde
Türkiye’nin dört bir yanındaki
eş ve dostlara hediyelik olarak
gönderiliyor.   

Bağlardan toplanan taze
yapraklar, yaprak alıcıları tara-
fından kilosu 45-50 liradan
satın alınırken, üzüm bağlarının
sahipleri de topladıkları yaprak-
ları evlerinde salamura yaparak
kışlık olarak değerlendiriyor.

Hazırlanan salamura yapraklar,
çevredeki yakınlarına hediye
olarak kargo ile gönderiliyor. 

Sarıgöl ilçesine bağlı Em-
celli Mahallesi'nden Beytullah
Uysal, "Bir yandan bağlarımız-
dan yaprak topluyoruz, bir yan-
dan da çevre illerdeki yakın
dostlarımız için salamura yap-
rak hazırlayıp adreslerine kargo
ile hediye olarak gönderiyoruz.
Bu faaliyet hem ekonomik katkı
sağlıyor hem de dostluk bağla-
rımızı güçlendiriyor. Her yıl dü-
zenli olarak taze bağ yaprağı
gönderiyorum." dedi.  İHA

Bağ yaprağı hediye paketine girdiBağ yaprağı hediye paketine girdi

MANİSA'NIN Yunusemre il-
çesindeki Türk Kızılay İlkokulu
bünyesinde bulunan ana sınıfı
öğrencileri hidroponik (toprak-
sız sulu tarım) tarımla ürün ye-
tiştiriyor. Öğrenciler ürünlerin
dikiminden hasadına kadar
bütün süreci hem yakından izli-
yor hem de üretim bilinci ile
erken yaşlarda buluşuyor.
Küçük yaşta tarımsal bilinç ka-
zanan minikler aynı zamanda

sabır, sorumluluk gibi erdem-
lerle de yaşamlarına yön veri-
yor. Gediz Ovasının bereketli
topraklarının büyük bir kısmına
sahip olan Manisa'da öğrenci-
ler küçük yaşlardan itibaren ta-
rımsal üretim bilinci ile yetişiyor.
Yunusemre Türk Kızılay İlk-
okulu anasınıfı öğrencileri, öğ-
retmenlerinin rehberliğinde
topraksız tarım olan hidroponik
sistemle kavun, salatalık, do-

mates, çilek gibi ürünler yetişti-
riyor. 

Projenin yürütücüsü olan
Türk Kızılay İlkokulu Müdür Yar-
dımcısı Hacer Şengül Türkiye
Yüzyılı Maarif Modeli uyarınca
öğrencilerin yaşam becerilerini
geliştirmek için böyle bir ça-
lışma başlattıklarını ifade etti.
Çalışma sayesinde birden çok
disiplinle öğrencilerin yetişme-
sini amaçladıklarını belirten
Şengül, "Bu yaş grubunda me-
raka dayalı araştırma duygusu-
nun büyük bir avantaj
olduğunu düşünüyorum. Tür-
kiye Yüzyılı Maarif Modeli, öğ-
rencilerin süreçte etkin olduğu
ve üreten bir birey olarak yetiş-
mesini önemsiyor. Biz de top-
raklı tarıma göre düşük
maliyetli olan bu çalışmayı ter-
cih ettik. Topraklı tarımda
nadas uygulaması nedeniyle
tarıma verilen ara yıl boyunca
alınan ürün sayısını azaltıyor.

Hidroponik sistemde ise ürü-
nün yetişme süresine bağlı ola-
rak bir sene içinde altı ila yedi
defa mahsul alma imkanımız
oluyor. Öğrencileri öncelikle zi-
raat mühendisleri ile buluşturup
bilgi edinmelerini sağladık.
Sonrasında öğrencilerimiz
edindikleri bilgiler sayesinde fi-
delerini dikip ürünleri yetiştir-
meye başladı. Bu sayede
küçük yaşta tarımsal bilinç ka-
zandıkları gibi sabır, sorumluluk

gibi erdemler de küçük yaşta
öğrencilerimiz için bir hayat
tarzı olmaya başlıyor." 

Projeyi sınıfında uygulayan
okul öncesi öğretmeni Emin
Yalçın ise öğrencilerinin patlı-
can, marul, biber, çilek, kavun,
salatalık gibi birden fazla ürünü
yetiştirmeye başladıklarını ifade
etti. Türkiye Yüzyılı Maarif Mo-
deli prensipleri doğrultusunda
velileri de sürece dâhil ettikle-
rini söyleyen öğretmen Yalçın

ilerleyen süreçte daha fazla
ürün çeşidi yetiştirmeyi planla-
dıklarını aktardı. Ürün yetiştiren
öğrenciler ise su içinde ürün
yetiştirerek eğlendiklerini dile
getirdi. 

Okul Müdürü Bayram Akın
ise okullarının fiziki olarak yete-
rince büyük olduğunu ve şimdi-
lik bir odada başlattıkları bu
çalışmayı uzun vadede okulun
diğer bölümlerine de yaymayı
düşündüklerini söyledi.  İHA

Manisalı minik çiftçiler topraksız
tarımla üretim yapıyor   
Manisalı minik çiftçiler topraksız
tarımla üretim yapıyor   

MANİSA'NIN Alaşehir
ilçesindeki TOBB Anaoku-
lu'nda eğitim gören minik
öğrenciler, Dünya Arı
Günü kapsamında düzen-
lenen etkinlikte arılarla bu-
luştu. Etkinlikte öğrenciler,
hem arıcılığı hem de balın
üretim sürecini yakından
tanıma fırsatı buldu. 

Arıcılık eğitimi almış
öğretmen Ali Güçlü'nün
öncülüğünde gerçekleşti-
rilen programda, öğrenci-
ler arı kovanları ve bal
peteklerine dokunarak arı-
cılıkla ilgili bilgi aldı. Arıla-
rın doğadaki önemi,
polinasyon süreci, kovan-
larda bal üretimi ve balın

faydaları gibi konularda
öğrencilere ve velilere bil-
gilendirme yapıldı. 

Etkinliğe aileleriyle
birlikte katılan öğrenciler,
öğrendiklerini pekiştirmek
amacıyla 3 boyutlu
proje çalışmaları
gerçekleştirdi. 

TOBB Anaokulu Mü-
dürü Sedat Karakaya,
"Eğitimde en etkili yöntem
yaşayarak öğrenmedir.
Bugün minik öğrencileri-
miz, öğretmenimizden al-

dıkları bilgilerle unutama-
yacakları bir deneyim ya-
şadı. Bilgiler zamanla
unutulabilir ancak yaşa-
nan tecrübeler kalıcı olur.
Bu tür etkinliklerimiz

devam edecek." dedi. 
Etkinlik sonunda öğ-

rencilerin arıcılıkla ilgili
yaptığı çalışmalar sergile-
nirken, öğrenci ve veliler
keyifli anlar yaşadı.  İHA

İ  L  A  N
T.C. MANİSA 1. SULH HUKUK MAHKEMESİ

ESAS NO : 2024/953 Esas

Davacı Şükran KAYA tarafından mahkememize açılan 56869250506 T.C. Kimlik numaralı
Cemil KAYA'ya ait mirasçılık belgesi verilmesine ilişkin davada;  56869250506 T.C. Kimlik
numaralı Cemil KAYA'nın mirasçıları tüm aramalara rağmen belirlenemediğinden; 
TMK.nun 594/1 maddesi gereğince miras bırakanın, mirasçısının bulunup bulunmadığı 
bilinmediğinden mirasında hak iddia edenlerin 1 ay ara ile 2 kez yayımlanacak işbu ilanın
son ilan tarihinden itibaren 1 yıl içinde mirasçılık sıfatlarını gösterir belgeleri ile birlikte 
mahkememize başvurmaları,
İlan süresi içinde başvuran olmadığı ve hiçbir mirasçı tespit edilemediği taktirde mirasçıların
miras sebebi ile istihkak davası açma hakları saklı kalmak kaydı ile mirasın TMK nun 594/2
maddesi gereğince devlete intikal edeceği ilan olunur.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02209334

Minikler, arılarla balın yolculuğunu öğrendi  Minikler, arılarla balın yolculuğunu öğrendi  
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Burhan AKDEMİR

MaNİSa’da Yunusemre Bele-
diyesi’nin, çalışanları ücretsiz izne
çıkardığı iddia edildi. HAK-İŞ
Konfederasyonu’na bağlı Hizmet-
İş Sendikası üyeleri, Yunusemre
Belediyesi’nin önünde bir araya
gelerek konuya ilişkin basın açık-
laması yaptı. HAK-İŞ Konfederas-
yonu’na bağlı Hizmet-İş
Sendikası Genel Başkan Danış-
manı Mustafa Taştekin, Yunu-
semre Belediyesi’nde çalışan
işçilere yönelik baskı ve hukuk
dışı uygulamalara sert tepki gös-
terdi. Taştekin, ekonomik gerek-
çeler ileri sürülerek bazı
çalışanların zorla ücretsiz izne çı-
karılmak istendiğini, buna dire-
nenlerin ise tehdit edildiğini
savundu. Yapılan açıklamada, be-
lediye yönetiminin sahadaki bas-
kıları reddetse de gerçeklerin
farklı olduğunu ifade eden Taşte-
kin, “Bazı birim müdürleri, çalı-

şanlara ücretsiz izni kabul etme-
leri yönünde baskı yapıyor. Red-
dedenlerin isimlerinin üst
makamlara iletileceği söylenerek
açıkça tehdit ediliyorlar. Bu yal-
nızca etik dışı değil, aynı za-
manda açık şekilde hukuka
aykırıdır ve insan onurunu zede-
ler” dedi.

“ÜCreTSİz İzİN
daYaTMaSI SUÇTUr”

İş Kanunu’nun 22. ve 24.
maddelerine atıfta bulunan Taşte-
kin, ücretsiz iznin ancak çalışanın
açık ve yazılı rızasıyla mümkün ol-
duğunu hatırlatarak, “Bu kurala
aykırı her uygulama suçtur. Müdür
sıfatıyla çalışanlara baskı yapanlar
hem görevlerini kötüye kullan-
makta hem de cezai sorumluluk
doğurmaktadır” ifadelerini kul-
landı.

“BaYraM
İKraMİYelerİ hÂlÂ

ÖdeNMedİ”
Taştekin, çalışanların Ramazan

Bayramı’na ilişkin beş günlük ik-
ramiyelerinin hâlâ ödenmediğini,
bunun da yaşanan mağduriyetin
başka bir boyutu olduğunu be-
lirtti. Taştekin, “Bu ödemeler,
toplu iş sözleşmesiyle güvence
altına alınmış kazanılmış haklardır.
Ödenmemesi kabul edilemez”
dedi.

“Bİr YaNdaN ÜCreTSİz 
İzİN, dİĞer YaNdaN YeNİ 

PerSONel alIMI”
Taştekin açıklamasına şöyle

devam etti: “Ekonomik gerekçe-
lerle mevcut personel ücretsiz
izne zorlanırken, aynı anda bele-
diyeye yeni personel alımı yapıl-
ması büyük bir çelişkidir. Bu
durum yönetimin keyfi ve tutarsız
kararlarının somut göstergesidir.”

“TehdİTlere BOYUN 
eĞMeYeCeĞİz”

Hizmet-İş olarak bu süreci ti-
tizlikle takip ettiklerini belirten
Mustafa Taştekin, “Ücretsiz izin
dayatmasına, sendikal baskılara
ve hak gaspına karşı hem hukuki
hem de örgütsel mücadelemizi
sürdüreceğiz. Çalışma hakkını,
ekmeğini ve onurunu savunan her
üyemizin yanındayız” diye ko-
nuştu. Son olarak tüm emekçilere
çağrıda bulunan Taştekin, “Hiç
kimse sizi rızanız dışında izne çı-
karamaz. Hiç kimse sizi emeğiniz-
den ve geleceğinizden mahrum
bırakamaz. Tehditlere, yıldırmalara
ve hukuk dışı uygulamalara asla
boyun eğmeyin. Bu zorlu süreçte
yalnız değilsiniz. Türkiye’nin en
güçlü sendikası Hizmet-İş yanı-
nızdadır” diyerek sözlerini ta-
mamladı.

HAK-İŞ Konfederasyonu’na bağlı Hizmet-İş Sendikası, Yunusemre Belediyesi’nde çalışanların ücretsiz izne çıkarıldığı gerekçesiyle belediye önünde toplandı

30 ADET KİOSK CİHAZI VE YEDEK PARÇALARI
ALIM İŞİ

MANİSA SU VE KANALİZASYON İDARESİ GENEL
MÜDÜRLÜĞÜ BİLGİ İŞLEM DAİRE BAŞKANLIĞI

30 ADET KİOSK CİHAZI VE YEDEK PARÇALARI ALIM İŞİ mal alımı 4734 sayılı Kamu
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler 
aşağıda yer almaktadır:
İKN:2025/640874
1-İdarenin
a) Adı : MANİSA SU VE KANALİZASYON İDARESİ 

GENEL MÜDÜRLÜĞÜ BİLGİ İŞLEM DAİRE 
BAŞKANLIĞI

b) Adresi : Yarhasanlar Mah. 2319 Sokak No:12/C1/10 
ŞEHZADELER/MANİSA

c) Telefon ve faks numarası : 2362501200-1368-1372-1362 - 2369991733
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : 30 ADET KİOSK CİHAZI VE YEDEK 

PARÇALARI ALIM İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : Niteliği-Türü-Miktarı: 40 Kalem 30adet Kiosk 

cihazı ve yedek parçaları alımı
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale 
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden 
ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Manisa İli Muhtelif İlçelerde İdare Tarafından 
belirlenen yerlere Teknik Şartnameye uygun 
olarak teslim edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip 5 takvim
günü olup, işin süresi 90 takvim günüdür. Söz 
konusu Kıosklar MASKİ Genel Müdürlüğüne 
bağlı idarece belirlenen hizmet birimlerine 
montajı yapılarak, özel teknik şartnameye uygun
olarak teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip 
5 takvim günü

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 25.06.2025 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) : Yarhasanlar Mah. 2319 Sokak (Fabrika Sokak)

12/C/1 K:11 MASKİ Hizmet Binası ?Destek 
Hizmetleri Dairesi Başkanlığı- İhale Birimi- 
Şehzadeler / MANİSA

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter 
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir
yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kesin kabul işlemleri tamamlanan
ve teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere
ilişkin iş deneyimini gösteren belgelere veya teknolojik ürün deneyim belgesine ait bilgiler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.Kamu veya Özel sektörde Kiosk ve yedek parça satışı yapmış olmak.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-
cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02228346

Yunusemre’de çalışanlar ücretsiz
izne mi çıkarılıyor? 
Yunusemre’de çalışanlar ücretsiz
izne mi çıkarılıyor? 

MaNİSa'da halk arasında
"Çıraklık Okulu" olarak bilinen Yu-
nusemre Mesleki Eğitim Merke-
zi'nin yaklaşık üç yıl önce yıkılan
binasının yerine yapılacak yeni
okul binasının inşaatına başlandı.
Manisa İl Milli Eğitim Müdürü
Mehmet Uğurelli, okul inşaat ala-
nında incelemelerde bulunarak
yüklenici firmadan çalışmalar hak-
kında bilgi aldı. 

İl Milli Eğitim Müdürü Meh-
met Uğurelli'ye inceleme sıra-
sında İl Milli Eğitim Müdür
Yardımcısı Muhammet Çetin ve
Okul Müdürü Abdullah Hicret
Çeler eşlik etti. Yüklenici firmadan
inşaat süreciyle ilgili detaylı bilgi
alan Uğurelli, yeni binanın işlevsel
ve modern bir eğitim merkezi ola-
cağını belirtti. 

Uğurelli, yapılan projede
mesleki eğitim merkezinin bölüm
şeflerinin taleplerinin dikkate alın-
dığını vurgulayarak, "Yaklaşık üç
yıl önce yıkımı gerçekleşen Yunu-

semre Mesleki Eğitim Merkezi'nin
temelini atmış bulunuyoruz. Al-
lah'tan bir mani olmazsa yapım
süresi 380 gün olarak planlandı.
Şu anda temel demirlerinin bağ-
lanması aşamasındayız" dedi. 

Yeni binada 16 sınıfın yanı
sıra Çok Amaçlı Salon, Cilt Bakım
ve Kuaförlük Atölyesi, El Sanatları
Atölyesi, Dikiş Nakış Atölyesi, Yi-
yecek-İçecek Atölyesi, Resim ve
Müzik sınıfları, İdari Odalar, Öğret-
menler Odası, bay ve bayan mes-
citleri, çocuk oyun odası,
malzeme odası, kantin, arşiv, sığı-

nak ve depo alanlarının yer ala-
cağı bildirildi. 

Manisa İl Milli Eğitim Müdürü
Mehmet Uğurelli, "Küçük esnafı-
mızın ve bölge sanayisinin ihtiyaç
duyduğu mesleki yeterliliğe sahip
nitelikli insan gücünü yetiştirmek
adına tüm gayretimizi gösterece-
ğiz. Yüklenici firmamızdan aldığı-
mız bilgiye göre, inşaatın
tamamlanmasıyla birlikte önü-
müzdeki yılın ikinci döneminde
öğrencilerimiz yeni binalarına ka-
vuşacak inşallah" ifadelerini kul-
landı.  İha

Çıraklık Okulu yeniden
hayat buluyor 
Çıraklık Okulu yeniden
hayat buluyor 

Şehzadeler Belediyesi,
2025 Emlak, Çevre Temizlik, İlan
ve Reklam Vergisi 1. taksit öde-
meleri için son tarihin 2 Haziran
Pazartesi olduğunu hatırlatarak,
vatandaşların cezalı duruma düş-
memesi adına önemli bir kolaylık
sağladı. Belediye vezneleri, yo-
ğunluk yaşanmaması ve vatan-
daşların mağdur olmaması için

hafta sonu da açık olacak.
Şehzadeler Belediyesi, 2025

Emlak, Çevre Temizlik, İlan ve
Reklam Vergisi 1. taksit ödemeleri
için vezneleri hafta sonu da açık
tutacak.  Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay yaptığı
açıklamada, “Vatandaşlarımızın
vergi ödemelerinde sorun yaşa-
mamaları için belediye vezneleri-

mizi hafta sonu da hizmete açık
tutacağız. Böylece hafta içi mesai
saati içinde ödeme imkânı bula-
mayan hemşehrilerimiz, cumartesi
ve pazar günü de ödemelerini ra-
hatlıkla yapabilecekler,” dedi.
Başkan Durbay, ödemelerin yal-
nızca veznelerden değil, farklı ka-
nallar üzerinden de kolaylıkla
yapılabildiğini belirtti. “Belediyemi-
zin resmi internet sitesi üzerinden
online ödeme yapılabiliyor. Ayrıca
Halkbank şubeleri ve online ban-
kacılık aracılığıyla da ödeme işlem-
leri tamamlanabiliyor,” ifadelerini
kullandı. Başkan Durbay, ödeme
süresinin son günü olan 2 Hazi-
ran’a kadar vatandaşların işlemle-
rini tamamlamalarını hatırlatarak,
yoğunluk yaşanmaması için son
güne bırakmamalarını önerdi.
haber merkezi

Şehzadeler Belediyesi’nde vezneler
hafta sonu açık olacak  

Şehzadeler Belediyesi’nde vezneler
hafta sonu açık olacak  
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Didem ALTINAY

AK PARtİ Manisa İl Baş-
kanı Süleyman Turgut, Sağlık
Hizmetleri Kalite ve Akreditas-
yon Enstitüsü (TÜSKA) tarafın-
dan akredite edilen Manisa
Şehir Hastanesi’ni ziyaret ede-
rek başarılarından dolayı has-
tane yönetimini ve sağlık
çalışanlarını tebrik etti. Turgut,
bu başarının Türkiye’nin sağlık
alanındaki vizyoner yaklaşımı-
nın ve güçlü liderliğinin bir so-
nucu olduğuna dikkat çekti.

Türkiye genelindeki 1566
hastane içinde yalnızca 9’unun
sahip olduğu akreditasyon un-
vanını kazanan Manisa Şehir
Hastanesi, kamu hastaneleri
arasında 5. sırada yer aldı.

İl Başkanı Süleyman Turgut
yaptığı açıklamada, “Mani-
sa’mızın sağlık alanında geldiği
noktayı bir kez daha gözler
önüne seren önemli bir geliş-
meyi kamuoyuyla paylaşmanın
gururunu yaşıyoruz. Manisa
Şehir Hastanemiz, Sağlıkta Ka-
lite Standartları kapsamında
akreditasyon belgesi almaya

hak kazanmıştır. Bu başarı, yal-
nızca modern altyapısı ve do-
nanımıyla değil, aynı zamanda
sunduğu nitelikli sağlık hizme-
tiyle de hastanemizin ne kadar
yüksek bir standarda sahip ol-
duğunu tescillemiştir.

AK Parti iktidarlarımız döne-
minde sağlıkta devrim niteli-

ğinde atılan adımların en somut
örneklerinden biri olan Manisa
Şehir Hastanesi, şehrimize ka-
zandırılan en büyük yatırımlar-
dan biridir. Sağlıkta kaliteyi
önceleyen bu hizmet anlayışı-
mız, bugün alınan bu akreditas-
yon belgesiyle taçlanmıştır.

Bu vesileyle başta Cumhur-

başkanımız Sayın Recep Tay-
yip Erdoğan olmak üzere, Sağ-
lık Bakanımıza,
Milletvekillerimize, sağlık çalı-
şanlarımıza ve bu başarının mi-
marı olan herkese gönülden
teşekkür ediyorum. Mani-
sa’mıza hayırlı uğurlu olsun”
dedi.

AK Partili Turgut’tan Şehir Hastanesi’ne tebrik

tARIMIN en önemli
geçim kaynağı olduğu Sa-
ruhanlı’da, belediye ekip-
leri çiftçilerin tarlalarına

daha kolay ulaşabilmesi
için dört mahallede arazi
yollarını düzenleme çalış-
malarını sürdürüyor.

Saruhanlı Belediyesi
Fen İşleri Müdürlüğü ekip-

leri, Hatıplar, Develi, Bü-
yükbelen ve Gökçeköy
mahallelerinde arazi yolla-
rında iyileştirme çalışma-
ları gerçekleştiriyor.

İş makineleriyle yürütü-

len çalışmalar kapsa-
mında, ulaşımda sorun
yaşanan yollar düzeltilerek
çiftçilerin arazilere rahat-
lıkla ulaşabilmesi hedefle-
niyor.

Çalışmalar hakkında
bilgi veren Saruhanlı Bele-
diye Başkanı Ekrem Cıllı,
ilçede tarımın en önemli
geçim kaynağı olduğunu
vurgulayarak şunları söy-

ledi:  “Üreticilerimizin tar-
lalarına ulaşımını kolaylaş-
tırmak ve özellikle hasat
dönemlerinde yaşanabile-
cek olumsuzlukların
önüne geçmek için arazi

yollarımızı düzenliyoruz.
Ekiplerimiz belirli bir prog-
ram dahilinde çalışmalarını
sürdürüyor. Tüm üreticile-
rimize hayırlı olmasını dili-
yorum.”

Saruhanlı Belediyesi, çiftçilerin tarım arazilerine güvenli ulaşım sağlaması amacıyla Hatıplar, Develi, Büyükbelen ve Gökçeköy mahallelerinde arazi yolu ıslah çalışmalarına devam ediyor

Saruhanlı’da arazi yolları yenileniyor

Eskiden kötü haberler duyduğumuzda yüreğimiz
sızlardı, gözlerimiz dolardı. Şimdi, benzer acılarla
karşılaştığımızda sadece başımızı eğip geçiyoruz. Bir
kadın öldürülmüş, genç bir işsiz intihar etmiş, adalet
bir kez daha yerini bulmamış… 

Eskisi kadar şaşırmıyoruz. En tehlikeli hastalık
belki de bu: Şaşırmamayı öğrenmek, alışmak ve ka-
nıksamak. Oysa bazı acılar ve bazı haksızlıklar haya-
tımızın rutinine dönüşmemeli.

Çevremize şöyle bir bakalım; pazarda fiyat sor-
maya çekinen yaşlılar, çocuklarına kıyafet alamayan
anneler, iş arayan gençler ve borç batağında olan
esnaf. Bunlar sadece haber başlıkları değil, dokunul-
muş hayatlar. 

**
Gündem hemen değişiyor, sosyal medyada da bir

iki gün sonra unutulup gidiyor. Bizler hafızamı yitirir-
ken, sistemde bundan nemalanıyor.

Eskiden böyle miydi? Küçücük bir şey bile gün-
lerce konuşulurdu. Şimdi bir skandal patlıyor. Üç gün
sonra herkes başka bir gündeme geçmiş. ‘Zaten bu
hep böyleydi’ cümlesi dilimize pelesenk olmuş. As-
lında bu kabulleniş, bir toplumun çürüdüğünün en
büyük göstergesi.

Adalete inanç azalınca, insanlar kendi adaletini
sağlamaya çalışıyor. Bu da umutsuzluk ya da patla-
mak üzere olan bir öfke yaratıyor. Öfke sustukça bü-
yüyor, sessizlik ise herkesi içine çekiyor.

**
Bugün Türkiye artık ne yazık ki suskunluk ülkesi

oldu. “Başımıza bir şey gelir mi?” korkusu düşüncele-
rimizi bile boğuyor. Evde, sokakta, sosyal medyada
bile özgürce konuşamaz olduk. 

Soma’da 301 madenci öldü… Ardından sustuk.
Her gün kadınlar katlediliyor… Birkaç gün tweet ata-
rak adalet aramaya çalışıp sonra normal hayatları-
mıza geri dönüyoruz.

Ekonomik krizle birlikte küçülen esnaf, işsiz kalan
gençler, pandeminin yarattığı hayatlar… Hepsi gö-
rünmez oldu. Depremde on binlerce can gitti; yardım-
lar gecikti, biz yine sustuk.

‘Unutmak’ hafifleten bir şey gibi geldiği için mi top-
lumumuz bu kadar balık hafızalı? Onu bilemiyorum.
Ama bence aslında taşıdığımız yükün bir parçası
unutmak. 

**
Alışmak, unutmak, susmak... Bunların hiçbiri

çözüm değil. Eğer toplum olarak bu sessizliği kırmaz-
sak daha çok insanımızı, kaybedeceğiz. 

Unutulan her hak, susulan her haksızlık, geleceği-
mizden çalınan bir umuttur. Bu yüzden yeniden şaşır-
mayı, itiraz etmeyi, sorgulamayı ve hatırlamayı
öğrenmeliyiz!

Aksi halde bugün yaşadığımız her yanlış, yarının
olağanı olacak. Ve belki de o zaman hiçbir şeyin
önemi kalmayacak!

CANSU
MERİÇ

ALIŞTIKÇA KAYBEDİYORUZ!

GENÇ BAKIŞ

AhMEtLİ Belediyesi
ekipleri, inşaatı devam
eden köpek barınağında
duvar örme ve çevreleme
çalışmalarına hız verdi.

Ahmetli Belediyesi, can
dostlar için daha güvenli
ve korunaklı bir yaşam
alanı oluşturmak amacıyla
köpek barınağının inşaat
çalışmalarını sürdürüyor.
Son olarak duvar örme ve
çevreleme işlemlerine
başlandı.

Barınağın çevresini gü-
venli hale getirmek için yü-
rütülen duvar örme ve
çevreleme çalışmaları,
projenin önemli aşamala-
rından biri olarak öne çıkı-
yor. Belediye ekipleri,
hayvanların sağlıklı ve
konforlu bir ortamda yaşa-
maları için titizlikle çalışı-
yor.

DOStLARIMIZ İÇİN 
DAhA GÜVENLİ VE 

KONFORLU
ALANLAR

Ahmetli Belediyesi, ba-

rınağın tamamlanmasıyla
birlikte sokak hayvanları-
nın korunması ve yaşam

kalitesinin artırılması he-
defliyor. Çalışmalar aralık-
sız devam ederken,

belediye yetkilileri bu pro-
jenin önemine dikkat çeki-
yor.

MANİSA Büyükşehir
Belediyesi’nin kırsal kal-
kınmayı desteklemek ve
büyükbaş hayvan üreti-
minde verimliliği artırmak
amacıyla yürüttüğü “Tek
Dam Projesi” kapsamında
il genelinde bilgilendirme
toplantıları devam ediyor.
Bu kapsamda, Selendi İl-
çesi’ne bağlı Çampınar
Mahallesi’nde üreticilere
yönelik toplantı gerçekleş-
tirildi.

Toplantıya, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Baş-
kan Danışmanı Prof. Dr.
Yusuf Kurucu, Kırsal Hiz-
metler Dairesi Başkanı Yıl-
maz Usta ile Tarım ve
Hayvancılık Şube Müdür-
lüğü teknik personelleri
katıldı. Toplantı öncesinde

ise heyet tarafından proje
uygulama sahasında ye-
rinde inceleme yapıldı ve
ardından da üreticilere de-
taylı bilgilendirme gerçek-
leştirildi. Çampınar,

Çamyayla, Çamlıca, Pa-
puçlu, Turpçu ve Kurşunlu
mahallelerinin muhtarları-
nın da katıldığı toplantı,
üreticilerden büyük ilgi
gördü. 

“İŞ BİRLİĞİ İÇİNDE 
ÇALIŞMAYA DEVAM 

EDECEĞİZ”
Proje hakkında bilgi

veren Prof. Dr. Yusuf Ku-
rucu, “Tek Dam Projesi ile

süt üreticilerinin hijyenik,
verimli ve kontrollü bir or-
tamda üretim yapmaları-
nın sağlanmasını,
kooperatif üyesi üreticile-
rin de ekonomik kazançla-
rının ve yaşam koşullarının
iyileştirilmesini hedefliyo-
ruz. Ayrıca, bölgesel hay-
vancılık üretiminin
sürdürülebilirliği, nitrat kir-
liliğinin önlenmesi ve sürü-
lerin genetik yapılarının
iyileştirilmesi de projemiz
kapsamında önemli baş-
lıklar arasında yer alıyor.
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi olarak, kırsal alan-
larda üretimi
desteklemeye ve üretici-
lerle iş birliği içerisinde ça-
lışmaya devam edeceğiz”
dedi. Haber merkezi

Selendili üreticilere “Tek Dam Projesi” anlatıldı

Ahmetli’de can dostlar için barınak
inşaatı hızla ilerliyor
Ahmetli’de can dostlar için barınak
inşaatı hızla ilerliyor
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KülTür ve Turizm Bakanlı-
ğı'nın Türkiye'nin düzenlediği
Kültür Yolu Festivalleri'ni, Tür-
kiye Foto Muhabirleri Derne-
ği'nin (TFMD) “Gökyüzünden
Türkiye” sergisi renklendiriyor. 

7 ay boyunca devam ede-
cek ve 20 farklı ilde gerçekleşe-
cek Kültür Yolu Festivalleri'nin

19’unda Türkiye’nin farklı coğ-
rafyalarından drone ile çekilmiş
fotoğraflar, kent meydanla-
rında, açık alanlarda vatandaş-
larla buluşmaya başladı.

TFMD'nin bugüne kadar
farklı fotoğraflarla Almanya’dan
ABD’ye, Rusya’dan Güney Af-
rika’ya, Hindistan’dan Zambi-
ya’ya, Katar’dan Arjantin’e
yirminin üzerinde ülkede sergi-

lenen, geçen yıl da Kültür Yolu
Festivallerinde ülkemizin 16
farklı şehrindeki önemli mekan-
larda ve açık hava meydanla-
rında vatandaşlarla buluşan
'Türkiye Güzellikleri Sergisi' bu
kez de drone fotoğraflarından
oluşan seçkiyle beğeniye sunu-
lacak. Sergide İstanbul’da Kız
Kulesi’nden, Bergama’da Per-
gamon Antik Kenti’ne, Deniz-
li’de Pamukkale’den Rize’de
Pokut Yaylası’na, Konya’da
Eber Gölü’nden Ankara’da Nal-
lıhan’a, Isparta’da Lavanta Ha-
sadı’ndan, Burdur’da Salda
Gölü’ne, Çanakkale’de Şehitler
Abidesi’nden Nevşehir’de Ka-
padokya’ya Türkiye’nin gökyü-
zünden güzelliklerinin yer aldığı
27 fotoğrafçıdan 42 fotoğraf
yer alıyor.  

Kültür Yolu Festivallerinin ilk
durağı olan Adana’da 5-13
Nisan tarihleri arasında sergile-
nen “Gökyüzünden Türkiye”
seçkisi, ikinci durağı Mani-
sa’nın merkezi olan Cumhuriyet

Meydanı’nda 17-25 Mayıs ta-
rihleri arasında sergilenecek.

Sergi, Türkiye'nin 19 farklı
şehrine konuk olduktan sonra
1-9 Kasım tarihlerinde festival-
lerin son durağı Antalya'da
Cumhuriyet Meydanı’nda va-
tandaşların beğenisine sunula-
cak. TFMD’ nin 40 yıldır
aralıksız düzenlediği “Yılın
Basın Fotoğrafları” yarışma or-
ganizasyonu içerisinde ülke ta-
nıtımına katkı sunmak adına 10

yıldır yapılan “Türkiye Güzellik-
leri” yarışmasında “Gökyü-
zü’nden Türkiye” fotoğrafları
ayrı bir kategori olarak yarışı-
yor. Sergide yer alan fotoğraf-
lar, her yıl 5 binden fazla eserin
katıldığı bu yarışmaya gelen fo-
toğraflardan oluşan dev arşiv-
den seçiliyor. 

Türkiye'nin sahip olduğu
görsel zenginliklerin, Kültür
Yolu Festivalleri aracılığıyla on-
larca şehirde sergilendiğini dile

getiren TFMD Başkanı Rıza
Özel, bu yıl da görsel şölenin
drone fotoğraflarıyla süreceğini
belirtti. 

Özel, “Geçen yıl düzenlenen
festivallerde Türkiye Güzellikleri
sergisi gittiği tüm şehirlerde
büyük ilgi gördü. Ülkemizin
sahip olduğu görsel zenginlik-
leri bu yıl da drone fotoğrafları
seçkimizle festivallerde vatan-
daşlarımızla buluşturacağız”
dedi.

Manisa Kültür Yolu Festivali’ni ‘Gökyüzünden
Türkiye’ renklendiriyor

Manisa’nIn Yunusemre il-
çesi Muradiye mahallesinde

Yunuspark sosyal tesisleri açılı-
yor. 

Yunusemre Belediyesi'nin
yeni sosyal tesisi Yunuspark
Akasya, Muradiye mahalle-
sinde kapılarını açıyor.

Yunusemre Belediyesi, Mu-
radiye Mahallesi'ne yeni bir
sosyal yaşam alanı kazandırı-
yor. Yunuspark Akasya adıyla
hizmet verecek olan yeni tesi-
sin açılışı, 23 Mayıs Cuma
günü (Bugün) saat 14.30’da
Muradiye Meydanı’nda düzen-
lenecek törenle gerçekleştirile-
cek.

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban, tüm hem-
şehrileri açılışa davet ederek şu
ifadeleri kullandı:

“Tüm hemşehrilerimizi, 23
Mayıs Cuma günü saat
14.30'da Muradiye Meyda-
nı'ndaki açılışımıza bekliyoruz.

Birlikte kahvemizi içip sohbet
edelim. Yeni tesisimiz mahalle-
mize şimdiden hayırlı ve uğurlu
olsun!”

Muradiye’ye Yunuspark geliyorMuradiye’ye Yunuspark geliyor

Kurban Bayramı’na sayılı
günler kala, kurban kesimi ha-
zırlıkları hız kazanırken, Manisa
Esnaf ve Sanatkarlar Odası
Başkanı Bahattin Akyüz, merdi-
ven altı ve ehliyetsiz kasaplar

konusunda önemli uyarılarda
bulundu. Akyüz, vatandaşların
hem dini vecibelerini doğru şe-
kilde yerine getirmeleri hem de
sağlık açısından mağduriyet
yaşamamaları için dikkatli ol-
malarını istedi.

Kurban Bayramı’nda mil-

yonlarca Müslüman kurban
ibadetini yerine getirecek. Va-
tandaşlar, kurbanlıklarını satın
alıp kesecekleri kasapları şim-
diden belirlemeye başladı.
Ancak her yıl olduğu gibi bu yıl
da ‘kurbandan kurbana’ ortaya
çıkan korsan kasaplar, ciddi bir
tehdit oluşturuyor.

Manisa Esnaf ve Sanatkar-
lar Odası Başkanı (MESO) Ba-
hattin Akyüz bu konuya dair
vatandaşları uyardı. Akyüz, va-
tandaşlardan kendi güvenlikleri
ve kurbanlıklarının murdar edil-
memesi için sertifikalı kasapla-
rın tercih edilmesi gerektiğine
vurgu yaparak kurbandan kur-
bana çıkan korsan kasapların
olduğunu söyledi.

DEnETiM uYarIsI

Kurban Bayramı nedeniyle
kurban kesimi sonrası et de-
ğerlendirme, ehil olmayan el-

lerce sağlıksız şartlarda kıyma
çekimi ile bunlarla ilgili alınacak
tedbir ve denetimlerle ilgili

açıklamalarda bulunan Akyüz,
“Tarım İl Müdürlüğü, Vergi Dai-
resi, belediye zabıta müdürlük-

leri ile bu durumu paylaştık.
Denetim altında olacaklar.”
dedi.

Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Bahattin Akyüz, Kurban Bayramı öncesi korsan kasaplara
karşı vatandaşları uyardı: “Kesim işlemleri mutlaka sertifikalı ve mekan sahibi kasaplara yaptırılmalı”

Kurban Bayramı öncesi ‘korsan kasap’ uyarısı!

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ev sahipliğinde, Türkiye
Belediyeler Birliği tarafından
Manisa, İzmir, Muğla, Denizli,
Aydın büyükşehir belediyeleri
ile Uşak, Kütahya, Afyon bele-
diyeleri, ilçe ve belde belediye-
lerinin temsilcilerinin katılımıyla
"Belediyelerde Program Büt-
çeye Geçiş Eğitimi" düzen-
lendi.

Dört gün süren ve top-
lamda 365 kişinin katıldığı eği-
timde, Türkiye Belediyeler
Birliği Eğitmeni Prof. Dr. Hakkı

Hakan Yılmaz, 2026 yılında
geçiş yapılması beklenen per-
formans esaslı program bütçe-
sine dair katılımcılara bilgiler
verdi. 

Türkiye Belediyeler Birli-
ği’nin, ‘Belediyelerde Program
Bütçeye Geçiş Eğitimi’ Manisa
Büyükşehir Belediyesi’nin ev
sahipliğinde gerçekleştirildi.
Eğitimde, mevcut düzenleme-
ler doğrultusunda stratejik yö-
netim ve performans
değerlendirmesi konusu ile
stratejik planlama süreci ve

kavramları uygulama örnekle-
riyle birlikte anlatıldı. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi İnsan Kaynakları ve Eğitim
Dairesi Başkanlığı tarafından
organize edilen ve dört gün
süren eğitime, Manisa, İzmir,
Muğla, Denizli, Aydın büyükşe-
hir belediyeleri, Uşak, Kütahya
belediyeleri, ilçe ve belde bele-
diyelerinin çalışanları katıldı. 

Eğitimin son günü ise Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi’nde
görevli daire başkanları ve
bütçe süreç görevlilerinin katılı-

mıyla gerçekleştirildi. 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi Genel Sekreteri Burak
Deste, eğitim programının be-
lediyenin mali yönetim süreçle-
rine önemli katkılar
sağlayacağını belirterek, Tür-
kiye Belediyeler Birliği’ne ve
eğitmen Prof. Dr. H. Hakan Yıl-
maz’a teşekkür etti. 

Eğitim programıyla stratejik
planlama ve performans değer-
lendirmesi konularında bilgi
edinilmesi, geçilmesi planlanan
program bütçesi ile kaynakların

daha etkin, verimli ve ekono-
mik kullanımının sağlanması,
daha şeffaf ve hesap verebilir

bir yönetim anlayışının oluştu-
rulması hedefleniyor. 

Haber merkezi

Manisa Büyükşehir Türkiye Belediyeler
Birliği eğitimine ev sahipliği yaptı 
Manisa Büyükşehir Türkiye Belediyeler
Birliği eğitimine ev sahipliği yaptı 
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dünyA Yatırım Ajansları
Birliği (WAIPA) İcra Direktörü ve
Üst Yöneticisi (CEO) İsmail Er-
şahin, Türkiye’nin batının ve
doğunun dilini aynı şekilde ko-
nuşabilen nadir ülkelerden bi-
risi olduğunu ifade ederek,
"(Türkiye) Gerçekten bir barış
denizi." dedi.

Erşahin, İslam Kalkınma
Bankasının Cezayir’de düzen-
lediği yıllık toplantı kapsa-
mında AA muhabirine, küresel
yatırım hareketleri ile Türki-
ye’nin pozisyonuna ilişkin de-
ğerlendirmelerde bulundu.

Yılın ilk üç ayında Türki-
ye’ye gelen doğrudan yabancı
yatırımların neredeyse iki ka-
tına çıkarak 3 milyar dolara
yükselmesine atıfta bulunan
Erşahin, rakamların çok
olumlu olduğunu fakat Türki-
ye’nin çok daha yüksek bir
potansiyeli bulunduğunu vur-
gulayarak, “Türkiye’nin ger-
çekten şu anda potansiyelini
göstermeye başladığını ve çok
daha iyi bir pozisyona gelece-
ğini de düşünüyorum.” diye

konuştu.
Öngörülebilirliğin yabancı

yatırımlar açısından çok
önemli olduğunun altını çizen
Erşahin, Türkiye'de iktidarın
pozisyonu ve istikrarın avantaj
oluşturduğunu belirtti. 

Erşahin, "Sayın Cumhur-
başkanının açıkçası bir yatı-
rımcı gözüyle süreci
okuyabiliyor olması, yatırımcı
gözüyle sürece bakabiliyor ol-
ması ve en tepeden buna
önem veriliyor olması tabii ki
ülkenin yatırım anlamında
önemli bir destinasyon olma-
sını sağlıyor.” ifadelerini kul-
landı.

Türkiye’nin eğitimli ve genç
bir iş gücüne sahip olduğunu
hatırlatan Erşahin, ülkede
önemli bir ihracat kültürünün
de bulunduğuna dikkati çekti.

“Bence doğunun ve batının
dilini aynı şekilde, aynı anda
konuşabilen nadir ülkelerden
bir tanesi Türkiye. Bunu har-
manlayabilen nadir ülkelerden
bir tanesi, gerçekten bir barış
denizi. 

Türkiye gerçekten bir istik-
rar denizi. Türkiye gerçekten
bir fırsatlar denizi.” diyen Er-
şahin, bölgedeki jeopolitik
krizler arasında Türkiye’nin
güvenli bir liman olarak ortaya
çıktığına vurgu yaptı.

Özellikle Çinli firmaların bu
sebeple Türkiye’yi, Avrupa’ya
geçiş yapmak için seçtiğini
kaydeden Erşahin, BYD’nin
yatırımının da bu çerçevede
değerlendirilmesi gerektiğini
söyledi.

Türkiye’nin çok farklı dilleri,
çok farklı kültürleri anlayabili-
yor ve onların dilinde konuşa-
biliyor olmasının Türkiye'ye
çok ciddi avantajlar sağladığı-
nın altını çizen Erşahin yatırım-
ların çok daha artmaması için
ortada hiçbir sebebin olmadı-
ğını vurguladı.

Ahmet Burak Dağlıoğlu yö-
netiminde Türkiye Cumhur-
başkanlığı Yatırım Ofisinin çok
başarılı işler yaptığını da anla-
tan Erşahin, “Hazırladıkları
uluslararası doğrudan yatırım-
lar stratejisini biz diğer ülke-

lerde ders niyetine okutuyo-
ruz. O derece başarılı bir ça-
lışma yaptılar." dedi.

yAtırım pAstAsının 
Büyümesi olumlu

ABD kaynaklı ticari gerilim-
lere de değinen Erşahin, güm-
rük meselesini aşmak adına
ABD’ye yönelen yatırımları de-
ğerlendirerek bunların dünya-
daki yatırım pastasını
büyüteceğini ve olumsuz ol-
madıklarını ifade etti.

Ticari savaşların öngörüle-

bilirlik üzerinde negatif etki
oluşturduğunu belirten Erşa-
hin, ABD için yapılan yatırım
vaatlerine sıcak bakmakla bir-
likte bunların da henüz net ol-
madığını dile getirdi. Erşahin,
“Anons edilen yatırımlar kaç
yıl içerisinde gerçekleşecek,
kesin olmayabiliyor.

Anons edilen rakamlar her
zaman tutmayabiliyor.” diye
konuştu.

Erşahin, “Bizim arzumuz
bu (yatırım) pastanın toplu

toplu olarak büyümesi ki öyle
olacağını umut ediyoruz. Yani
bir yatırımcının A ülkesine ya-
pacağı yatırımın artması, bu
yatırımların karlılıklarının ol-
ması durumunda daha farklı
alanlara da kaymasını, daha
farklı ülkelere de yatırım yap-
masını sağlayabileceğini dü-
şünüyoruz. 

Dolayısıyla ben bu yatırım
kararlarını açıkçası negatif
görmüyorum, olumlu görüyo-
rum.” dedi. AA

Türkiye’nin barış iklimi yatırımlarda
ciddi avantaj sağlıyor
Türkiye’nin barış iklimi yatırımlarda
ciddi avantaj sağlıyor

Sosyal medyada konut alımı işlemlerinde 
"kapora dolandırıcılığı" uyarısı

tüketiciler Birliği
Genel Başkanı Mahmut
Şahin, sosyal medyada
görseli paylaşılarak satışa
veya kiraya sunulan ko-
nutlarda "kapora dolandı-
rıcılığı"na karşı
vatandaşları uyardı.

Şahin, AA muhabirine,
yaz aylarında gayrimenkul

satışı ve kiralamalarda ya-
şanan artışla dolandırıcılık
olaylarının da arttığını söy-
ledi.

Bazı dolandırıcıların
kendilerine ait olmayan
konutları internetten temin
ettikleri görsellerle sosyal
medyada paylaştıklarını
anlatan Şahin, ilana yoğun

talep olduğu bahanesiyle
tüketiciden evi görmeden
kapora ya da toplu kira
yatırmasını istediklerini
dile getirdi."Belgesi yoksa
büyük ihtimalle dolandırı-
cıdır"

Şahin, konut kirala-
rında yaşanan artışın do-
landırıcılar için fırsat
oluşturduğunu belirterek,
tüketicilerin konut kira ve
satış işlemlerinde evi gör-
meden uzaktan para gön-
dermemeleri gerektiğini
vurguladı.Konut kira ve
satış işlemlerinin Ticaret
Bakanlığından yetki bel-
gesi alan kişilerle yapıl-
ması gerektiğini aktaran

Şahin, şöyle devam etti:
"Artık satış ve kiraya

verme yetkisi tamamen Ti-
caret Bakanlığında. Serti-
fika ve belge alanlarla
olacaktır. Onun dışında bu
işlemi birileriyle yaparsanız
dolandırılma ihtimaliniz
çok yüksek. Sosyal med-
yadan asla konut alımı ya
da kiralamaya dönük ka-
pora vermeye yeltenme-
yin. Bunun sonu kesinlikle
dolandırıcılıktır ve paranızı
verdiğinizle kalırsınız. Sos-
yal medya üzerinden ya-
kalanması da çok
mümkün değil. Eğer bir
yeri kiralayacaksak ya da
satın alacaksak Ticaret

Bakanlığı bünyesindeki
Taşınmaz Ticareti Yetki
Belgesi Sorgulama (TTBS)
sisteminden muhatap ol-
duğumuz kişinin belge alıp
almadığını kontrol edebili-
riz. Önce kim olduğunu,
sonra belgesi var mı yok
mu onu öğreneceğiz. Ar-
dından gönül rahatlığıyla
kaporamızı verelim, işlemi
yaptıralım. Eğer belgesi
yoksa büyük ihtimalle do-
landırıcıdır. Aksi halde çok
başınız ağrır, muhatap da
bulamazsınız.""Yetki bel-
gesini ısrarla soralım"

Şahin, kiralanacak
veya satın alınacak yerin
iyi araştırılması gerektiğine

değinerek, aracı kişinin de
yetkili olup olmadığının
önemli olduğuna işaret
etti.

Tüketicinin ön ödeme
yaparken ciddi meblağlar
ödediğini dile getiren
Şahin, şunları kaydetti:

"Bir yeri kiralayacak ya
da satın alacaksak, bize
evi gösteren ve kapıyı
açan kişiye, 'Acaba bu
yetkili mi ya da sahibi mi?'
diye soru sormaktan çe-
kinmeyin çünkü vereceği-
niz para ciddi bir ücret.
'Yetkiniz var mı, kartınızı

veya yetki belgenizi göre-
bilir miyim ya da işletme-
nize gidebilir miyiz?' gibi
soruları sormanızda mah-
sur yok.

Eğer sormazsanız ba-
şınız ağrıyacak. Bu bir artı-
dır çünkü piyasada bir
sürü belgesi olmayan sa-
tıcı var.

Belgesi olan rahatlıkla
size gösterir. Sosyal med-
yadaki kapora dolandırıcı-
lığına dikkat edelim, uzak
duralım, yetki belgesini ıs-
rarla soralım. Göstermiyor-
larsa uzaklaşalım." AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL

ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

23 Mayıs 2025 CumaSayı: 6090

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 16

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

AB tek pazarı canlandırmak istiyor
AvrupA Birliği (AB),

artan jeopolitik ve ticari
gerilimler karşısında mal-
ların, sermayenin, hiz-
metlerin ve insanların
serbest dolaşımını sağla-
yan tek pazarın işleyişini
güçlendirmeyi planlıyor.

AB Komisyonu, üye
27 ülke ile birlikte, Av-
rupa Ekonomik Alanı An-
laşması aracılığıyla
İzlanda, Lihtenştayn,
Norveç; sektörel anlaş-
malar aracılığıyla İsviç-
re'yi içeren ve katılımcı
ülkelere yasal olarak uy-
makla yükümlü oldukları
ortak kurallarla standart-
lar getiren tek pazarın iş-

leyişinin geliştirilmesi
amacıyla hazırladığı yeni
stratejisini duyurdu.

Stratejiye göre, AB
içinde özellikle ticaret ve
yatırımların canlanmasına
mani olan sorunlar gideri-
lirken ticaret ve yatırımla-
rın önündeki engeller
azaltılacak.

KOBİ'lerin faaliyetle-
rini yürütmelerine ve bü-
yümelerine yardımcı
olacak adımlar atılacak,
işletmelerin dijitalleşme-
sine öncelik verilecek.
Karmaşık AB kuralları ile
işletme kuruluş ve ope-
rasyonları daha sade hale
getirilecek biçimde de-

ğiştirilecek.
Tek pazar içinde mes-

leki yeterliliklerin tanın-
masını artıracak önlemler
alınacak.

S Tek pazarda ortak
standartlar getirilen alan-
ların artırılması üzerinde
çalışılacak.

Üye ülkeler arasında
paketleme konusundaki
farklı kurallar giderilecek
ve hizmetler alanındaki
düzenleme farklılıkları az-
altılacak.

Tek pazarda özellikle
düşük riskli sektörlerde
çalışanların kendi ülkeleri
dışında geçici görevlen-
dirilmelere ilişkin kurallar

sadeleştirilecek.
Enerji, telekomünikas-

yon, ulaştırma ve finansal
hizmetler sektörlerinde
entegrasyon artırılacak.
Böylece, ürünlerin ser-
best dolaşımı, hizmetlerin
sınır ötesi sağlanması ve
AB genelinde işletme ku-
ruluş ve operasyonları
basitleştirilecek.

Tek pazar, 26 milyon
civarında işletmeyi ve
450 milyon tüketiciyi
kapsıyor. Tek pazarın
GSYH'si 18 trilyon avro
civarında seyrediyor.

AB "küçük ortA 
ölçekli" 

şirket tAnımını
değiştiriyor

Avrupa Birliği (AB),
özellikle büyüme aşama-
sındaki şirketlere destek
sağlanması amacıyla
"küçük orta ölçekli" şirket
tanımının değiştirilmesini
öngören düzenleme yap-
maya hazırlanıyor.

AB Komisyonu, çeşitli
AB yasalarından muaf tu-
tulacak yeni bir "küçük
orta ölçekli" şirketler ka-
tegorisi oluşturulmasını
içeren düzenleme teklifi
yaptı.

AB Komisyonundan

yapılan açıklamada, dü-
zenlemeye göre, çalışan
sayısı 750'yi, cirosu 150
milyon avroyu veya top-
lam varlığı 129 milyon av-
royu aşmayan şirketlerin
"küçük orta ölçekli" ola-
rak kabul edileceği belir-
tildi.

AB içinde 38 bin civa-
rında işletmenin bu kap-
sama gireceğine dikkat
çekilen açıklamada, söz
konusu şirketlerin AB
Genel Veri Koruma Yö-
netmeliği, Finansal Araç-
lar Piyasaları Direktifi ve
Batarya Yönetmeliği gibi
çeşitli kurallardan muaf
tutulacağı ifade edildi.

AB ülkelerinde KO-
Bİ'ler, 250 çalışanı aştık-
larında büyük işletmeler
sınıflamasına giriyor.

Bu firmaların uyumlu-
luk yükümlülükleri ve bü-
rokratik işlemleri artıyor.

250'den az çalışanı
olan şirketler ise çeşitli
raporlama yükümlülükle-
rinden muaf tutuluyor.

Bu eşiğin 750 çalı-
şana yükseltilmesiyle
özellikle büyüme aşama-
sındaki şirketlere destek
sağlanması hedefleniyor.
AA
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Bugün fikirlerinizle parlayabilirsiniz!
Hayal ettiğiniz bir şeyi başlatmak için
doğru zaman. Küçük bir adım bile size
hız kazandıracak.

Maddi konularda ya da kişisel değerlerinizde
ilham verici fırsatlar yakalayabilirsiniz. Güvendi-
ğiniz bir hayalin peşinden gitmek için kendinize
izin verin. Fazla düşünmeden adım atın.

Bugün enerjiniz yüksek, ilhamınız güçlü! Ken-
dinizi ifade etmek, yeni bir başlangıç yapmak
için müthiş bir destek alıyorsunuz. Fikirlerinizi
cesurca paylaşın.

İç dünyanızdan gelen sezgiler bugün yolu-
nuzu aydınlatabilir. Bir rüya, bir his ya da içsel
bir çağrı, doğru hamleyi yapmanızı sağlayabi-
lir. Sessiz sinyallere kulak verin.

Arkadaş çevrenizden size ilham verecek biri
çıkabilir. Birlikte kurduğunuz hayaller harekete
geçmenize yardım edebilir. Bugün “hayal or-
taklıkları” güçlü sonuçlar doğurur.

Hayatınızda yaratıcı bir çözüm ya da yeni bir
proje gündeme gelebilir. Detaylarda kaybolma-
dan büyük resmi görmeye çalışın. Bugün ufak bir
ilham kıvılcımı kariyerinizde sıçrama yaratabilir.

Bugün yeni şeyler öğrenmek, keşfetmek için
çok uygun bir zaman. Hayallerinizdeki projeye
bir adım yaklaşabilirsiniz. Ufkunuzu genişletmek
size çok iyi gelecek.

Maddi ve manevi paylaşım konularında bir fırsat
kapınızı çalabilir. Başkalarıyla güçlerinizi birleşti-
rerek hayallerinizi büyütebilirsiniz. Bugün “bir-
likte büyümek” anahtarınız.

İlişkilerde yeni bir sayfa açmak ya da ortak he-
defler belirlemek için destekleniyorsunuz. İçiniz-
den gelen sözleri paylaşmaktan korkmayın.
Samimiyet, bugün en güçlü silahınız.

Günlük işlerinizi daha yaratıcı bir şekilde dü-
zenleyebilirsiniz. Rutininize küçük dokunuş-
larla büyük farklar katabilirsiniz. Küçük
değişiklikler, büyük rahatlık getirir.

Aşk hayatınızda ya da yaratıcı projelerde
ilham dolu bir gün sizi bekliyor. Bugün küçük
bir fikir bile sizi bambaşka bir yola sokabilir.
Kalbinizin sesini takip edin.

Evinizde ya da ailenizle ilgili konularda içgü-
dülerinize güvenebilirsiniz. Hayalini kurduğu-
nuz huzurlu ortamı oluşturmak için bir adım
atın. Bugün emek verdiğiniz her şey kök salar.

Cansu MERİÇ

KüLtüR ve Turizm Bakanlığı Güzel Sanatlar
Genel Müdürlüğü bünyesinde faaliyet gösteren Türk
Dünyası Müzik Topluluğu, 25'inci yılını sahnede kut-
lamaya hazırlanıyor.

Çeyrek asırlık tarihinde Sibirya'dan Balkanlar'a,
Orta Asya'dan Kafkaslara uzanan geniş bir coğraf-
yada konserler veren Türk Dünyası Müzik Topluluğu,
Türkiye ile Türk toplulukları arasında kültürel köprü
görevi üstleniyor.

Temelleri 1990'lı yıllarda atılan ve başlangıçta
amatör ekiplerle Türk dünyasının çeşitli müziklerini
seslendiren topluluk zamanla büyüyerek, 2000 yı-
lında resmi statü kazandı ve çalışmalarını profesyo-
nel sahne şovlarıyla sürdürdü.

Türk dünyasının zengin müzik mirasını sanatse-
verler ile buluşturmayı amaçlayan Türk Dünyası
Müzik Topluluğu, 25'inci yılını CSO Ada Ankara'da
verecekleri özel konser ile kutlayacak.

Topluluğun orkestra şefi Cem Gürdal, prova son-
rası AA muhabirine yaptığı açıklamada, 25. yıl kon-
serinin yalnızca bir kutlama değil, aynı zamanda bir
kültürel buluşma niteliği taşıdığını söyledi.

Topluluğun oluşum sürecine dair bilgi veren Gür-
dal, "Sovyetlerden sesler gelmeye başladığında biz-
ler de oradaki Türk kardeşlerimizin seslerinin burada
bir yankı bulması adına ortak olmaya çalıştık. Önce
üç kişilik, dört kişilik gruplarla Türk dünyasında bu-
labildiğimiz kadar coğrafyanın müzikleriyle amatörce
uğraştık. Sonrasında bu işler biraz büyüdü." dedi.

Bu süreçte İpek Yolu Türk Dünyası Müzik Toplu-
luğu ile Altınay Türk Müziği Topluluğu'nu kurdukla-
rını belirten Gürdal, "2000 yılına yaklaşırken
'Devletin sanatçısı ve devletin topluluğu olur musu-
nuz?' teklifini aldık. Aynı yıl Kültür ve Turizm Bakan-
lığı Güzel Sanatlar Genel Müdürlüğüne bağlı olarak
Ankara Türk Dünyası Müzik Topluluğu adıyla profes-
yonel çalışmalarımıza başladık." ifadelerini kullandı.

Pek çok yerde konser verme imkanı bulduklarını
belirten Gürdal, konserlerinde unutamadıkları anların
olduğunu anlattı. Gürdal, şunları kaydetti:

"Türk dünyasında, kardeşlerimizin yaşadığı
hemen her coğrafyada, Sibirya'dan Balkanlar'a
kadar pek çok yerde konser verme şansı bulduk.
Bunlardan ilki o amatör topluluk yıllarımızda Sibir-
ya'nın tam merkezi olan Tuva'da olmuştu. O bizi çok
etkiledi. Yenisey Irmağı'nın kenarında, Kızıl şehrinde
ve Yenisey Oteli'nde kalmak bizim gibi Türk Dünyası
sevdalıları için çok büyük bir tesadüftü. Ama konser
olarak beni en çok etkileyen Sovyetler dağıldıktan
sonra, Kırım'a ilk defa Türkiye'den bir topluluk girdi.
Kırım Bahçesaray'da ve Akmescit'te verdiğimiz kon-
serde hem biz hem de Kırım halkı sahnede gözyaş-
larıyla buluştuk, o anı asla unutamıyoruz."

İzleyicilere, Türk dünyasına ait en beğenilen
eserlerden oluşan özel bir repertuvar sunacaklarını
belirten Gürdal, "Bu 25 yılda biriktirdiğimiz Türk
dünyası dansları ve müziklerinden, seyircilerimizin
teveccühleriyle, en çok beğenilen büyük eserleri-
mizden bir seçki sunacağız. Ayrıca topluluğumuza
emek veren eski sanatçılarımız ve şeflerimiz de bu
özel gecede bizlerle olacak." bilgisini verdi.

Yeni sanatçıların da topluluğa katıldığını belirten
Gürdal, önümüzdeki dönemde daha büyük projelere
imza atacaklarını söyledi.

Dans koreografisini Ali Şar'ın üstlendiği konser,
25 Mayıs 2025'te, saat 20.00'de CSO Ada Ankara
Ziraat Bankası Ana Salon'da sanatseverler ile bulu-
şacak. AA

Türk Dünyası Müzik Topluluğu, 
25. yılını özel konserle kutlayacak

SARuHANLI Belediye
Başkanı Ekrem Cıllı, Dilek

Şehit Emrah Akman Orta-
okulu’na spor ekipmanları
desteğinde bulundu.

Dilek Şehit Emrah
Akman Ortaokulu Müdürü
Fatih Yılmaz, Saruhanlı
Belediye Başkanı Ekrem
Cıllı’yı makamında ziyaret
ederek okul için temin edi-
len spor malzemelerini
teslim aldı. Okula sağla-
nan destek kapsamında
20 adet futbol forması, 20
adet voleybol forması ve
taytı, ayrıca futbol, voley-
bol ve basketbol topların-
dan ikişer adet verildi.
Müdür Yılmaz, Başkan
Cıllı’ya hem öğrenciler
hem de kurum adına te-
şekkürlerini iletti.

“SPORuN VE 

SPORCuNuN 

YANINDAYIZ”

Sporun ve sporcunun
her zaman yanında olduk-
larını vurgulayan Başkan
Cıllı, şu ifadeleri kullandı:

"Gençlerimizin spor yap-
masını, sağlıklı ve bilinçli
bireyler olarak yetişmesini
önemsiyoruz. Saruhanlı’da
sporu daha ileriye taşımak
adına her zaman yanınız-
dayız.”

Başkan Cıllı’dan öğrencilere
ekipman desteği

SARIGÖL Atatürk Or-
taokulunda öğrencilerin yıl
boyunca görsel sanatlar
derslerinde emek vererek
hazırladıkları eserlerin yer
aldığı "Yıl sonu resim ser-
gisi" büyük ilgi gördü.   

Birbirinden güzel ça-
lışmalardan oluşan sergi,
hem öğrencilerin sanatsal
gelişimini gözler önüne
serdi hem de okulun eği-
timde sanata verdiği
önemi bir kez daha ortaya

koydu. 
Serginin açılışına Sarı-

göl İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Cezmi Yıldırak, Şube
Müdürleri Muhittin Şen,
Yüksel Kanyılmaz ve ilçe-
deki okulların müdürleri

katıldı. Açılışta konuşan
İlçe Milli Eğitim Müdürü
Yıldırak, "Öğrencilerin sa-
natsal yönlerini destekle-
yen bu tür etkinliklerin
önemi çok büyüktür.
Emeği geçen öğretmen-
lere ve okul yönetimine te-
şekkür ederim." dedi. 

Sergide yer alan çalış-
malar, resim öğretmenleri-

nin rehberliğinde öğrenci-
lerin yıl boyunca geliştir-
dikleri teknik beceri ve
hayal güçlerinin bir ürünü
olarak beğeni topladı. Zi-
yaretçiler, pastel boya,
sulu boya, karakalem ve
kolaj gibi farklı tekniklerle
yapılmış birbirinden güzel
eserleri ilgiyle inceledi.
İHA

Yıl sonu resim sergisi alkış aldı

MANİSA'NIN Turgutlu
ilçesinde, "Aile Yılı" etkin-
likleri kapsamında "Ailede
Çözüm Becerileri" konfe-
ransı gerçekleştirildi. 

İlçe Müftülüğü öncülü-
ğünde Turgutlu Ticaret ve
Sanayi Odası Konferans
Salonu'nda gerçekleştiri-
len programa, Diyanet İş-

leri Başkanlığı Başkanlık
Müşaviri Doç. Dr. Fatih
Kurt konuşmacı olarak
katıldı.

Kurt, aile içi iletişimde
karşılaşılan sorunlara yö-

nelik dini ve toplumsal
açıdan çözüm önerilerini
anlattı.

Manisa İl Müftüsü
Şükrü Kabukçu ve Tur-
gutlu İlçe Müftüsü Ömer

Çoban ise müftülüğün
çalışmaları hakkında bilgi
verdi.

Etkinliğe Turgutlu Kay-
makamı Selami Kapan-
kaya da katıldı. AA

"Ailede Çözüm Becerileri"
konferansı düzenlendi
"Ailede Çözüm Becerileri"
konferansı düzenlendi
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Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, CHP Genel Başkanı
Özgür Özel’in Meclis’teki boş
sandalye sayısı üzerinden yap-
tığı seçim çağrısına sert yanıt
verdi.

CHP lideri Özgür Özel’in ara
seçim çıkışına yanıt veren
Cumhurbaşkanı Erdoğan, mu-
halefetin her seçimden sonra
erken seçim çağrısı yaptığını
söyleyerek, “Her yenilgi sonrası
erken seçim borazanını öttür-
meye başlıyorlar" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel’in Meclis’teki
boş sandalye sayısı üzerinden
yaptığı ara seçim değerlendir-
mesine ilişkin açıklamada bu-
lundu. Muhalefetin her seçim
sonrası erken seçim günde-
miyle ortaya çıktığını belirten
Erdoğan, bu çağrıların Tür-
kiye’nin istikrarını zedeleyebile-
ceğini ifade etti. Erdoğan,
“Sayın Özel'in anladığı manada
erken seçimi bugüne kadar çok
dillendirdiler. Türkiye'yi böyle
bir badirenin içerisine sokma-
yız, sokamayız, buna gerek de
yok. Türkiye şu anda tarihinin
en istikrarlı, güçlü zamanlarını
yaşıyor. Cumhur İttifakı olarak
birilerinin keyfi için bunların
zarar görmesine müsaade et-
meyiz” dedi.

"hEr YEnİLGİ SOnraSı 
ErkEn SEÇİm 
bOraZanını 
ÖTTÜrmEYE 

başLıYOrLar"
Cumhurbaşkanı Recep Tay-

yip Erdoğan Macaristan dönü-
şünde uçakta gazetecilerin
sorularını yanıtladı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
CHP lideri Özgür Özel'in "Mec-
lis'te boş sandalye sayısının
30'a yaklaşması durumunda
anayasal çerçevede ara seçim
kaçınılmaz olur" şeklindeki
açıklamalarının hatırlatılması
üzerine dikkat çeken açıklama-
larda bulundu. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"CHP'nin milletin verdiği ödevi
yerine getirmek gibi bir niyeti
hiç olmadı. Her seçim sonrası,
onlar açısından bakarsak her
yenilgi sonrası, aradan bir
zaman geçtikten
sonra erken seçim
borazanını öttür-
meye başlıyor-
lar. Fakat CHP
budur. Hatırla-
yın, CHP'nin
erken seçim
olayı yeni bir
tez değil. Yatı-
yorlar kalkıyorlar
‘erken seçim' di-
yorlar. Yani erken
seçim olduğu zaman ne ola-
cak? Bunlar iktidara mı gele-
cekler? Şu anda elindeki boş
veya dolu sandalye sana yeter.
Tepe tepe kullan. Erken seçim
hesaplarıyla ile heba ettikleri
vakitleri, millete hizmete harca-
salar, belki milletin gönlüne gi-
rebilmenin bir yolunu
bulabilirler. Kaldı ki Özgür
Bey'in anlattığı erken seçim
değil başka bir konu. Buna
erken seçim denmez. Buna ara
seçim denir. İkisini birbirine ka-
rıştırmamak gerekir. Dahası şu
anda TBMM'deki tabloya bakıl-
dığında ara seçimi gerektiren
bir durum da yoktur. Millet,
bundan 2 sene önce vekilleri 5
yıl görev yapsınlar diye Mec-
lis'e göndermiştir. Diğer yandan
Sayın Özel'in anladığı manada
erken seçimi bugüne kadar çok
dillendirdiler. Türkiye'yi böyle
bir badirenin içerisine sokma-
yız, sokamayız, buna gerek de
yok. Türkiye şu anda tarihinin
en istikrarlı, güçlü zamanlarını
yaşıyor. Tam bir birliktelik ru-
huyla terörü bitirmenin arifesin-
deyiz. Enflasyona karşı
topyekûn mücadeleyi başarıyla
yürütüyoruz. Dış politikada
hamdolsun yıldızımız giderek
parlıyor. Cumhur İttifakı olarak
birilerinin keyfi için bunların
zarar görmesine müsaade et-
meyiz" ifadelerini kullandı.

Türki Devletleri Teşkilatı
Gayriresmi Zirvesi'nin son de-
rece verimli geçtiğini vurgula-
yan Erdoğan, "Zirvede,
Budapeşte Bildirisi'nin yanı sıra
liderler olarak 3 belgeyi de
kabul ettik. Dışişleri Bakanları-
mız da 4 belge üzerinde anlaş-
tılar. Bu çerçevede Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin
Türk Dünyası'nın ayrılmaz par-
çası olarak çalışmalarımıza
yaptığı katkıları memnuniyetle
karşılayan, Türk Dünyası'nın
Kıbrıs Türklerinin doğal eşit
haklarının güvenceye alınma-
sında dayanışma ifade eden ve
adadaki mevcut gerçekliklere
dayalı çözüme ulaşılması ihti-
yacını vurgulayan, Türk devlet-
leri arasındaki birliğe zarar
vermeyi amaçlayan her türlü gi-
rişimin engellenmesinin öne-
mini teyit eden, üye ülkelerin
Türk Devletleri Teşkilatı'nın bü-
tünlüğüne kurumsal ve karar
alma kapasitesine bağlılıklarını
yineleyen ifadeler üzerinde mu-
tabık kaldık. Bahse konu ya-
zımların yanı sıra, ülkemiz
açısından önem ve öncelik ta-
şıyan Gazze başta olmak üzere
Filistin, Suriye ve Afganistan'a
bildiride değinilmesine öncülük
ettik. Yine 21 Mart'taki çağrımız
doğrultusunda Türk Dünya-
sı'nın ortak bayramı olan Nev-
ruz'a ilişkin anma ve kutlama
etkinlikleri düzenlenmesi yö-
nünde anlayış birliğine vardık.
Zirve marjında Nobel ödüllü
bilim insanımız Profesör Doktor
Aziz Sancar'a Türk Dünyası'nın
birliğine yapılan katkılara ilişkin
Ali Şir Nevai ödülünü de tevdi
ettik. Bugün ayrıca muhatapla-
rımla ikili görüşmeler gerçek-
leştirmek suretiyle gündemdeki
konuları ele aldık. Kıymetli
basın mensupları, Teşkilatımız
her geçen gün artan uluslar-
arası itibarı ve giderek çeşitle-
nen iş birliği alanlarıyla tüm
dünya için gurur kaynağı haline
gelmiştir. Aile meclisimiz bün-
yesindeki kapsamlı iş birliğimizi
daha da geliştirmek için tüm
kurum ve kuruluşlarımızla çaba
sarf etmeyi sürdüreceğiz. Bu
düşüncelerle istişare ve temas-

larımızın dost ve kardeş ülke-
lerimize hayırlara vesile

olmasını temenni edi-
yorum" ifadelerini
kullandı.

Macaristan ile
Türkiye'nin köklü
bir dostluğa
sahip olduğuna
dikkat çeken Er-

doğan, "Son yıl-
larda attığımız

adımlarla Türkiye Ma-
caristan arasındaki bağ-

ları kuvvetlendirme yolunda
önemli mesafe aldık. Lider dip-
lomasisi bağlamında ilişkileri-
miz pozitif yönde ilerliyor.
Avrupa Birliği üyesi olan Maca-
ristan'ın teşkilatımızın gözlemci
üyesi olması Teşkilatımız açı-
sından bir zenginlik. İlk defa bir
gözlemci üye ülkede böyle bir
toplantı yapılıyor, bu çok çok
önemli. Türk Devletleri Teşkilatı
çatısı altında Macaristan'la bir-
likte bulunmaktan bizler de çok
mutluyuz. Atılacak adımlarla,
Türkiye-Macaristan arasındaki
bu dayanışmanın güçlenerek
devamı, inanıyorum ki bizi çok
daha farklı bir yere taşıyacaktır.
Türkiye'nin Avrupa Birliği üye-
liği yolunda en önemli destek-
çilerinden biri de biliyorsunuz
Macaristan. Ülkelerimiz arasın-
daki yakın ilişkilerin daha da
çeşitlendirilmesi için yoğun
çaba harcıyoruz. Şu anda me-
sela hayvancılıkta Macaristan
ciddi bir sıçrama yapıyor. Ma-
caristan'ın ovaları, yaylakları
çok verimlidir. Macaristan ile
NATO'da da beraberiz, sa-
vunma sanayii alanındaki iş bir-
liğimizi somut projelerle
derinleştiriyoruz ve bunda ka-
rarlıyız. Enerji, tarım, savunma
sanayi, küçük ve orta ölçekli iş-
letmeler konularında anlaşma-
larımız mevcut, bu anlaşmaları
daha da ileriye taşıyacak karar-

lığımız var" şeklinde konuştu.
"EVLaTLarımıZa 

bırakaCaĞımıZ En 
bÜYÜk mİraS 

TErÖrSÜZ TÜrkİYE
OLaCak"

Terör örgütünün fesih kararı
ve silah bırakma sürecine ilişkin
soruyu yanıtlayan Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, "Bu sorun ortaya
çıktığında doğan bebekler
bugün 40 yaşın üzerinde. Bir-
kaç nesil bu sorunun içine
doğdu ve uzun yıllar boyunca
çözümsüz kaldı. Biz ilk andan
itibaren samimiyetle, çözüm
perspektifi ile meseleye yaklaş-
tık. Çünkü terörsüz Türkiye'nin
ülkemizi nasıl şaha kaldıraca-
ğını biliyoruz. Evlatlarımıza bıra-
kacağımız en önemli miras
terörsüz Türkiye olacak. Yıl-
larca süren acıların, kayıpların
ve mücadelelerin ardından bu
noktaya gelmek, gerçekten
umut verici. Şehit cenazele-
rinde hissettiğim tarifsiz acıla-
rın, yüreklerimizi dağlayan terör
eylemlerinin gölgesinde, bugün
bu başarıyı görmek benim için
tarifsiz bir gurur kaynağı. Te-
rörle mücadelenin kahraman-
ları, güvenlik güçlerimizle gurur
duyuyorum, şehit ailelerimizin
metanetleri ile iftihar ediyorum.
Her bir acının, her bir kaybın ar-
dında güçlü bir dayanışma,
sabır, dirayet ve kararlılık yatı-
yor. Diyarbakır annelerini bir ke-
nara koyamayız. Diyarbakır
annelerini ihmal edemeyiz. Di-
yarbakır annelerinin artık gözü
yaşlı değil, onlar da artık mutlu-
luğu tatsınlar, yaşasınlar istiyo-
ruz. Yakında anneler evlatlarıyla
kucaklaşacaklar. Bu müjdeleri
de alacağımıza inanıyorum. Bu
konuları rahmetli Sırrı Süreyya
Önder ve Pervin Buldan ziyare-
timize geldikleri zaman kendile-
riyle görüşmüştük. Milli
İstihbarat Teşkilatımız, diğer
kurumlarımızla iş birliği içinde,
terörsüz Türkiye ile ilgili çalış-
maları kontrollü bir şekilde
devam ettiriyor. Başbakanlığım
döneminde ben silahların gö-
mülmesinden bahsetmiştim.
Şimdi gelinen noktada bu ifade
silahların bırakılmasına ve tesli-
mine döndü. Bu adımlar atıldı-
ğında şehitlerimiz de inşallah
huzura kavuşur. Diğer taraftan,
silah vesayetinden kurtuldukça,
DEM Parti de siyasi mücadele-
sini çok daha farklı bir şekilde
sürdürme fırsatını yakalıyor.
Mecliste 50'nin üzerinde millet-
vekilleri bulunuyor. Siyaseti çok
daha güçlü bir şekilde sürdüre-
bilmesi DEM'e yeni avantajlar
sağlayacaktır. DEM'in de yeni
dönemde farkını ortaya koy-
ması hem kendi tabanları için,
hem ülkemiz için hayırlı olacak-
tır" açıklamalarında bulundu.

"TEkrar SEÇİLmE VEYa 
aDaY OLma Gİbİ bİr 

DErDİm YOk"
Yeni anayasa konusunda

tartışmaları değerlendiren Er-
doğan, "Türkiye değişiyor,
dünya değişiyor. Yeni bir çağda
yaşıyoruz, daha yeni bir çağa
doğru ilerliyoruz. Bu kadar hızlı
değişen dünyada, eski Türki-
ye'nin üstelik de darbenin şart-
larında hazırlanmış, ne kadar
değişiklik yapılırsa yapılsın dar-
beci zihniyetin satırlarında ge-
zindiği bir anayasa ile bir yere
varmak mümkün müdür? Dar-
becilerin yazdığı anayasa ile
toplumu birleştirmenin ne
kadar zor olduğunu 40 yıldır
yaşayarak görmüyor muyuz?
Bugün yaşadığımız birçok so-
runun temelinde darbe anaya-
sasının olduğunu bilmeyen var
mı? Siyasi hayatım boyunca
Türkiye'nin sivil, demokratik ve
özgürlükçü bir anayasaya ihti-
yacı olduğunu dile getirdim.
Bugün de aynı noktadayım.
Artık darbecilerin yazdığı, dar-
becilerin ortaya koyduğu bir
anayasayla Türkiye geleceğe
yürüyemez. Artık darbecilerin
değil, sivillerin ortaya koyduğu
bir anayasaya ihtiyacımız var.
Bunun için de AK Parti olarak
biz bir çalışma yapıyoruz. Bu-

nunla ilgili bazı arkadaşlarımıza
görevler de verdik. Bütün me-
sele, acaba Cumhuriyet Halk
Partisi de bizlerle ortak, müşte-
rek bir sivil anayasa yapma yol-
culuğuna çıkar mı? Önemli
olan bu. Diyoruz ki gelin el ele
verelim.  Komisyonlarımızı ku-
ralım ve bu komisyonlarla bera-
ber sivil anayasayı bir an önce
oluşturalım ve milletimize tak-
dim edelim. Hem milli olsun
hem yerli olsun. Böyle bir ana-
yasayı inşallah Türkiye görsün,
yaşasın. Olmaması için hiçbir
sebep yok. İlk dört madde ile il-
gili herhangi bir sorun yok. Yani
AK Parti olarak bizim böyle bir
sorunumuz yok ve diğer siyasi
partilerin de hemen hemen bir-
çoğunun böyle bir sorunu yok.
Ortada ilk dört madde ile ilgili
bir sorun olmadığına göre, sa-
dece yol haritasını belirleyece-
ğiz. Süratle heyetlerimizi
oluşturabiliriz. Başbakanlığım
döneminde böyle bir çalışmayı
yapmıştık, yine yapabiliriz, fazla
vaktimizi almaz. Yeni anayasayı
kendimiz için değil, ülkemiz için
istiyoruz. Benim tekrar seçilme
veya tekrar aday olma gibi bir
derdim yok. Atacağımız adım-
larla ülkemizin itibarını nasıl
yükseltiriz, derdimiz bu. Şu
anda artık Türkiye'nin milli geliri
hamdolsun güçlü bir konuma
ulaştı. Göreve geldiğimizde ra-
kamlar neydi, şu anda rakamlar
nerede? İhracata bakıyorsun,
ihracatta hamdolsun 265-270
milyar dolar seviyelerini yakala-
dık. Öbür tarafta kişi başı milli
gelirimiz o yıllara göre tavan
yapmaya başladı. Rezervimiz
de tırmanmaya başladı. Döviz
rezervi noktasında şu anda ha-
zinemiz güçlü" dedi.

ABD Başkanı Trump ile gö-
rüşmesi ve ardından Suriye'ye
yönelik yaptırımları kaldırılması
kararına ilişkin bir soruya yanıt
veren Cumhurbaşkanı Erdoğan
şunları söyledi:

"Trump'la telefon görüşme-
mizde çok odaklı olarak Suri-
ye'deki yaptırımların
kaldırılması konusuna değin-
miştik. Daha sonra Sayın
Trump Riyad'a gittiğinde, Su-
riye Cumhurbaşkanı Ahmet Şa-
ra'nın oraya gelmesi söz
konusu oldu. Biz de oradaki
toplantıya çevrimiçi katıldık.
Orada oluşturulan vizyonu Dış-
işleri Bakanlarımız yaptıkları
görüşmeler neticesinde hayata
geçirdi. ABD'nin deklarasyo-
nundan sonra Avrupa Birliği
Dışişleri Bakanları Konseyi de
bir karar aldı. Onlar da yaptı-
rımlarını kaldırdıklarını ilan etti-
ler. Bunlar Suriye'nin bölgede
istikrara kavuşması için fevka-
lade önemli adımlar. Yürüttüğü-
müz yapıcı diplomasinin, çok
katmanlı diplomasinin nasıl
sonuç ürettiğini de gösteriyor.
Riyad Zirvesi, ülkemizin bu tür
kritik süreçlerde ne denli katkısı
aranan bir aktör olduğunu bir
kez daha göstermiştir. Diğer ta-
raftan YPG konusunun birkaç
bileşeni var. Bunlardan biri
YPG'nin uzun zamandır elinde
tuttuğu DEAŞ tutukluları mese-
lesi Amerikalılarla, Suriye yöne-
timiyle ve Irak yönetimiyle
oluşturduğumuz bir komite var.
Bunlarla bir araya gelerek "DE-
AŞ'lı tutuklular ve kampta ya-
şayan siviller, özellikle kadın ve
çocuklara ne olacak?" konu-
sunu ele alıyoruz. Onlarla ilgili
ayrıntılı bir çalışma devam edi-
yor. Diğer taraftan bir başka
konu da YPG, Türkiye'de yapı-

lan çağrıya mı cevap verecek?
Yoksa Şam'da yapılan 8 Mart
mutabakatına mı sadık kala-
cak? Yoksa her ikisini beraber
mi yapacak? PKK'nın silah bı-
rakma ve fesih süreci örgütün
Suriye kolunu da kapsamakta-
dır. 8 Mart'taki mutabakatın
Ankara'dan gelen çağrıyla,
İran'dan gelen çağrıyla daha
çok desteklendiğini düşünüyo-
ruz. Onlar da şu anda böyle bir
geçiş ve arayış içerisindeler.
Önümüzdeki günlerin çok kritik
olduğunu değerlendiriyoruz. İl-
gili kurumlarımız muhataplarıyla
bütün silahlı grupların Suriye
ordusuna dahil olma sürecini
izliyor. Özellikle YPG ile ilgili ko-
nuyu çok ama çok yakından
takip ediyoruz. Şam yönetimi-
nin bu konudan dikkatini ayır-
maması önemli. Çünkü şu
anda konuşmaları gereken çok
konu var. Onları bu konuya
odaklandırmaya çalışıyoruz.
Kamplar meselesinde Irak'ın
odaklanması lazım. Özellikle El
Hol kampındaki kadın ve ço-
cukların büyük çoğunluğu Irak
ve Suriye'ye ait. Onlar kendile-
rine düşeni almalılar. Bunlar çö-
züldükçe YPG'nin önemi
azalacak ve entegrasyonu
daha kolay olacak" dedi.

"TrumP'ın TÜrkİYE'YE 
bakışı ÇOk OLumLu"

Amerika'da yayınlanan
Newsweek dergisinde hak-
kında yayımlanan makaleyi de-
ğerlendiren Erdoğan, "Türkiye
güçleniyor, güçlendikçe de et-
kinliği artıyor. Bu değerlendir-
meler, Türkiye'nin uluslararası
arenadaki stratejik önemini or-
taya koyuyor. Gelinen nokta,
kuşkusuz siyasetteki istikrarın
neticesi. 23 yılda ülkemizin
ekonomi, siyaset, dış politika,
ulaşım ve sağlık gibi alanlarda
nereden nereye geldiğini hepi-
miz görüyoruz. Biz Türkiye'yi
güçlendirmeye devam edece-
ğiz. İleriye doğru attığımız her
adım ülkemizin de bizim de sö-
zümüzü kuvvetlendiriyor. Sa-
dece Trump ile değil birçok
liderle iyi ilişkiler kurduk. Belki
bir Amerika seyahatim olabilir.
Trump'la yüz yüze görüşmemizi
orada yapma şansımız olur
diye düşünüyorum. Türkiye-
Amerika ilişkileri birilerinin zan-
nettiği gibi önemsiz değildir.
Sayın Trump'ın Türkiye'ye ba-
kışı çok olumlu. Bizim onlara
bakışımız da aynı şekilde. Kar-
şılıklı saygı ve samimiyete da-
yalı güçlü bir ilişkimiz var. Diğer
konuya gelince biz bunları na-
zarı dikkate almıyoruz, çünkü
milletimiz, kimin ne yaptığını ve
kimin ne söylediğini çok iyi bili-
yor" şeklinde konuştu.

"SaDECE karaDEnİZ 
DEĞİL, DÜnYanın 

DEĞİşİk YErLErİnDE 
araşTırmaLar

YaPaCaĞıZ"
Cumhurbaşkanı Erdoğan bir

gazetecinin "Muhalefet, doğal
gaz keşfini ve devletin süb-
vanse ettiği bu faturaları itibar-
sızlaştırmaya çalışırken kendi
belediyelerinin yönetiminde
son 6 yılda suya yüzde bin 65
oranında zam yaptıklarını gör-
dük. Bu tabloyu nasıl değerlen-
diriyorsunuz" sorusuna şu
yanıtı verdi:

"Bunlar milleti kandırmayı
adet haline getirdi. Millete
seçim öncesi suyu bedava ve-
recekleri vadedip, seçim son-
rası zam üzerine zam
yapıyorlar. Geçmişte milleti
altın, traktör vadederek oy al-

maya çalışan, sonra bu sözleri
sorulunca 'çarpıcı olsun diye
söyledik' diyen Sayın Özel
değil miydi? Biz milletimize ne
vadettiysek onu yaptık. Yapa-
mayacağımızı da vadetmedik.
Biz söz vermenin sorumlulu-
ğunu idrak eden ve milletimize
verdiğimiz sözü namus borcu
kabul eden bir hareketiz. Allah
bizi hiç mahcup etmedi. Enerji
alanında devrim niteliğinde
adımlar attık. Türkiye'nin her
alanda olduğu gibi enerjide de
bağımsızlığını kazanması için
mücadele ediyoruz. Bu alanda
çok ciddi yatırımlar yaptık. Bir
yandan ülkemizin enerji köp-
rüsü olma özelliğini güçlendir-
meye çalışırken diğer taraftan
da enerji kaynaklarımızı çeşit-
lendirmeye ve enerji alanında
kendi ihtiyacımızı karşılayacak
seviyeye ulaşmaya çabalıyoruz.
Akkuyu Nükleer Enerji santralini
ülkemizi farklı bir lige taşıdık.
Sakarya Gaz Sahası'ndaki keş-
fimiz milletimiz için bir dönüm
noktası oldu. Biz diyoruz ki sü-
ratle daha fazla doğal gaz çıka-
ralım da buradan
vatandaşımıza daha ucuz şart-
larda doğal gazı verelim. Bunu
da başaracağız. Hele hele
şimdi sismik araştırma ve son-
dajlar için yeni gemiler alıyoruz.
Bu aldığımız sismik sondaj ge-
mileriyle sadece Karadeniz
değil, dünyanın değişik yerle-
rinde araştırmalar yapacağız.
Örneğin şu anda Oruç Reis ne-
rede? Somali'de. Somali'de
çalışmalarımız devam ediyor.
Biz bunlarla da kalmayı düşün-
müyoruz. Daha nerelere açıla-
biliriz bunun arayışı içindeyiz.
Elinde sismik araştırma, sondaj
yapabilen bu tür gemileri olma-
yan bir Türkiye'den, şu anda
hamdolsun bu tür çalışmaları
yapabilen 6-7 gemiye sahip bir
Türkiye'ye ulaştık. Muhalefet
ne kadar karamsarlık yayarsa
yaysın. Biz milletimizle yol yü-
rüyor, onlara hep doğruları söy-
lüyoruz. CHP'nin görevi
maalesef her ne olursa olsun
eleştirmek, bizim görevimiz ise
her şartta milletimize hakkıyla
hizmet etmek"

Ekonomideki gelişmeleri de
değerlendiren Erdoğan, Exim-
bank ve kredi garanti fonu ko-
nusunda yeni adımlar
atılabileceğini belirterek, "Eko-
nomi programımızı kararlılıkla
uyguluyoruz. Enflasyonda
düşüş dikkat çekici biçimde
görülüyor. Bu bir süreç ve
devam ediyor. Kredi Garanti
Fonunu ben de önemsiyorum.
Yani bu noktada adım atıp
Kredi Garanti Fonundan tulum-
baya suyu dökmekte fayda var
ki hareketlensin. İnşallah yeni
dönemde çok daha farklı bir
adımı atacağız. Bu konuyla ilgili
olarak da ilgili arkadaşlarımıza
gerekli uyarıları da yaptım. Şu
anda bunun hazırlığı içerisinde-
yiz. Bu adımı atmaya mecbu-
ruz. Ekonomide uyguladığımız
reçetenin olumlu sonuçlar ver-
mesi doğru yolda olduğumu-
zun göstergesi. Enflasyondaki
düşüş öngörülebilirliği artırıyor.
Son 40 ayın en düşük seviye-
sini gördük. Bu gelişmeler yur-
tiçinde beklentilerin iyileşmesini
sağlarken dış finansmana eri-
şim açısından Türkiye'nin kredi
notuna olumlu yansıyor. Bu
olumlu tablonun devamı için
fiyat istikrarına olduğu kadar fi-
nansal istikrar ve büyüme dina-
miklerine de çok dikkat
ediyoruz" dedi. İha

Cumhurbaşkanı Erdoğan: “Her yenilgi sonrası
erken seçim borazanını öttürüyorlar”
Cumhurbaşkanı Erdoğan: “Her yenilgi sonrası
erken seçim borazanını öttürüyorlar”
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ÇocUK Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Galip Erdem,
çocuklarda astım hakkında
açıklamalarda bulundu. Erdem,
"Astım ataklarına karşı çocuğu-
nuzu sigara dumanından koru-
yun" dedi.   

Çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Galip Erdem,
çocuklarda astıma yol açacak
etmenler, astımın gelişimini art-
tıran faktörler ve alınması gere-
ken tedbirler hakkında
açıklamalarda bulundu. Astım
ataklarını önlemenin en etkili
yolunun dikkatli planlama yap-
mak ve tetikleyici faktörlerden
uzak durmak olduğunu söyle-
yen Uzm. Dr. Erdem, "Sigara
dumanı veya hava kirliliği gibi
çevresel etkenlere maruz kal-
mak, astımda önemli bir risk
unsurudur. Ayrıca ev tozu akar-
ları, evcil hayvan tüyleri, polen-
ler ve küf gibi alerjenlere karşı
duyarlılık da astım gelişiminde
rol oynayabilir. Bu yüzden ço-
cuğunuzu astımı tetikleyebile-
cek etkenlere maruz
bırakmayın. Özellikle bulun-
duğu ortamlarda sigara içilme-

sine kesinlikle izin vermeyin"
dedi. 

"Astım bElİrtİlErİ 
İnsAnlAr ArAsınDA

DEğİşKEnlİK 
göstErİr" 

Astımın nasıl oluştuğu hak-
kında bilgi veren Uzm. Dr.
Erdem, "Astım; hışıltı, öksürük
ve solunum zorluğu gibi belirti-
leri içeren bir hastalıktır. Hava
yolu ödem ya da fazla mukus
(salgı) nedeniyle tıkandığında
hava yolu irritasyonuna bağlı
ödem ve bunun sonucunda
daralma olduğunda bronş aşırı
duyarlılığı olur. Hava yolu fazla
duyarlı olup, duman, soğuk
hava ya da fizik egzersiz gibi
uyaranlara kolaylıkla aşırı yanıt
verir. Hava yolu yanıt verdi-
ğinde daha dar hale gelir ve
solunumu zorlaştırır. Astım be-
lirtileri insanlar arasında değiş-
kenlik gösterir ve yukarıdaki
belirtilen tümü herkeste ortaya
çıkmaz" şeklinde konuştu. 

"5 yAşınDAn 
KüÇüKlErDE Astım

tAnısını KoymAK 
DAHA zor" 

Astım belirtilerinin zaman
içerisinde değiştiğinin, geliştiği-
nin ve kaybolabildiğinin altını
çizen Uzm. Dr. Erdem, "Çocuk-
luk çağı astımı 5 ile 16 yaş ara-
sındaki çocukları etkileyen
astımı anlatır. 5 yaşından önce
astımın tanısını koymak, bu yaş
grubundakiler tanı için gereken
testleri yapamayabileceği için
daha zordur. Küçük çocukların
bazılarına yine de astım benzeri
belirtiler için tedavi verilir ve
tanı daha ileri yaşlarda koyulur''
ifadelerini kullandı. 

"gEcElErİ 
öKsürüK görülür" 
Çocuklarda astımı işaret

eden belirtilerden bahseden
Uzm. Dr. Erdem, şu bilgileri
paylaştı: 

"Nefes verirken ıslık ya da
hırıltı sesi duyulması oldukça
yaygındır. Bunun yanı sıra,
nefes darlığı ile birlikte göğüste
sıkışma ya da baskı hissi de sık
karşılaşılan belirtilerdendir.
Özellikle geceleri ya da fiziksel
egzersiz sonrasında artan sık
öksürük dikkat çekici bir bulgu-
dur. Ayrıca nefes alıp verirken
göğüs duvarında gözle görülür
şekilde çekilmelerin oluşması,
fiziksel aktiviteler sırasında
çabuk yorulma, egzersiz yapar-
ken zorlanma (egzersiz intole-
ransı) ve uykuya dalmakta
güçlük çekme ya da gece
uyanmaları gibi durumlar da
çocuklarda astımın işaretleri
olabilir. Çocuğunuzda sürekli
devam eden, aralıklı olarak or-
taya çıkan ya da özellikle fizik-
sel aktivite sırasında artan bir
öksürük varsa, bir çocuk dok-
toruna başvurmanız gerekir.
Bunun yanı sıra, çocuğunuz
nefes verirken hırıltı ya da ıslık
sesi çıkarıyorsa, nefes darlığı

ya da hızlı nefes alma gibi belir-
tiler gösteriyorsa doktora git-
mek önemlidir. Göğüste
çekilmeler, göğüs sıkışması şi-
kayetleri, bronşit ya da zatürre
gibi hastalıkların tekrarlayan
atakları da tıbbi değerlendirme
gerektiren durumlar arasında-
dır." 

Bazı şiddetli vakalarda
nefes almakta zorlanan çocuk-
larda göğüs ve yan bölgelerde
içe doğru çekilmeler gözlemle-
nebileceğini söyleyen Uzm. Dr.
Galip Erdem, ‘'Bu tür durum-
larda çocuğun kalp atışlarında
artış, terleme ve göğüs ağrısı
gibi ciddi belirtiler ortaya çıka-
bilir. Eğer çocuğunuz nefes alır-
ken bir cümlenin ortasında
konuşmayı kesmek zorunda
kalacak kadar zorlanıyorsa,
nefes alırken karın kaslarını kul-
lanıyorsa, burun delikleri nefes
alırken genişliyorsa ve karın
bölgesi nefes sırasında kabur-
gaların altına doğru çekiliyorsa,
acil tıbbi yardım alınması ge-
reklidir. Çocuğunuzda astım
teşhisi konmamış olsa bile,
nefes almada zorluk fark eder-
seniz hemen tıbbi yardım alın.
Astım atakları şiddete göre de-
ğişse de öksürükle başlayabilir,
hırıltıya ve zor nefes almaya
ilerleyebilir'' şeklinde konuştu. 

"gEnEtİK fAKtörlEr 
ÇocUKlUKtA AstımA 

nEDEn olAbİlİr" 
Çocukluk çağı astımının

kesin nedenleri tam olarak bi-
linmese de hastalığın gelişi-
minde etkili olabileceği
düşünülen bazı faktörler oldu-
ğunu işaret eden Uzm. Dr.
Erdem, "Ailede alerjiye yatkınlık
bulunması ve ebeveynlerden
birinde astım öyküsünün ol-
ması, çocukta astım gelişme

riskini artırabilir. Sigara dumanı
veya diğer hava kirliliği gibi
çevresel etkenlere maruz kal-
mak da önemli bir risk unsuru-
dur. Ayrıca soğuk algınlığı gibi
viral enfeksiyonlar, tütün du-
manı, ev tozu akarları, evcil
hayvan tüyleri, polenler ve küf
gibi alerjenlere karşı duyarlılık
da astım gelişiminde rol oyna-
yabilir. 

Bunun yanı sıra, fiziksel ak-
tivite, hava değişiklikleri ya da
soğuk hava da belirtileri tetikle-
yebilir.

Ancak bazı durumlarda
astım belirtileri herhangi bir be-
lirgin tetikleyici olmadan da or-
taya çıkabilir'' dedi. 

"Astım gElİşİmİnİ 
ArtırAn ÇEvrEsEl

vE gEnEtİK 
fAKtörlEr'' 

Çocuklarda astıma neden
olabilecek çeşitli risk faktörleri
bulunduğuna değinen Uzm. Dr.
Erdem, "Bunlar arasında
doğum öncesi dönem de dâhil
olmak üzere tütün dumanına
maruz kalma önemli bir yer
tutar. 

Daha önce cilt reaksiyonları,
gıda alerjileri ya da saman nez-
lesi gibi alerjik reaksiyonlar ge-
çirmek de riski artırır. Ailede
astım ya da alerji öyküsünün
bulunması genetik yatkınlığı

işaret eder. Kirliliğin yoğun ol-
duğu bir bölgede yaşamak da
çevresel bir risk faktörü olarak
öne çıkar.

Obezite, kronik burun akın-
tısı veya tıkanıklığı, sinüs iltihabı
ya da zatürre gibi solunum yolu
hastalıkları da astım gelişi-
minde etkili olabilir. Ayrıca gas-
troözofageal reflü hastalığı
(GÖRH) olan çocuklar ve erkek
cinsiyetteki bireyler de daha
yüksek risk altındadır'' ifadele-
rini kullandı. 

"tEtİKlEyİcİ 
EtKEnlErDEn 

UzAK DUrUlmAlı" 
Astımı önleme yollarından

bahseden Uzm. Dr. Erdem,
"Astım ataklarını önlemenin en
etkili yolu, dikkatli planlama
yapmak ve tetikleyici faktörler-
den uzak durmaktır. Özellikle
çocuğunuzun bulunduğu or-
tamlarda sigara içilmesine ke-
sinlikle izin vermeyin. Ayrıca
çocuğunuzu düzenli fiziksel ak-
tiviteye teşvik etmek, sağlıklı bir
kiloda kalmasına yardımcı
olmak ve mide ekşimesi gibi
reflü semptomlarını kontrol al-
tında tutmak da önemlidir. Dü-
zenli doktor kontrolleri ile
astımın seyri izlenmeli ve muh-
temel ataklar önceden engel-
lenmeye çalışılmalıdır'' dedi.
İHA 

"Astım ataklarına karşı çocuğunuzu
sigara dumanından koruyun"
"Astım ataklarına karşı çocuğunuzu
sigara dumanından koruyun"

Uzm. Dr. Safiye Küçükgül,
polen yoğunluğunun arttığı bu-
günlerde mevsimsel göz alerji
vakalarındaki artışa dikkat
çekti. Polenlerle temasın göz-
lerde kızarıklığa, kaşıntı ve su-
lanmaya yol açtığını belirten
Uzm. Dr. Küçükgül, "Bu alerji
tablosunda ortaya çıkan ka-
şınma hissine karşı gözlerin
ovuşturulması yapılabilecek en
büyük hatadır. 

Gözleri ovuşturmak alerjiyi
daha da kötüleştirebileceği gibi

korneayı inceltebilir, glokom
riskini yükseltebilir. Alerji olsun
olmasın gözlerinizi sakın ovuş-
turmayın, gözünüze zarar ver-
meyin" dedi.   

En yAygını 
mEvsİmsEl AlErjİK 

KonjoKtİvİtE 
Göz Hastalıkları Uzmanı Dr.

Safiye Küçükgül, göz alerjisinin,
gözün alerjen maddelerin
neden olduğu iltihaplanmaya
verdiği tepki olduğunu söyledi.
Küçükgül, en yaygın görülen

göz alerjisi türü olan mevsimsel
alerjik konjoktiviteye polenlerin
yanı sıra toz akarlarının, evcil
hayvan tüylerinin, hijyen eksikli-
ğinin, sigaranın ve sigara du-
manına maruz kalmanın,
çevresel faktörlerin, iyi temiz-
lenmeyen makyaj ürünlerinin
de yol açtığını söyledi. Göz
alerjisinin gözlerde kaşınmayla
başladığını kaydeden Uzm. Dr.
Küçükgül, en yaygın görülen
belirtilerini de yanma ve
batma hissi, sulanma, kızarık-

lık olarak sıraladı.  
Bu şikayetlere ışığa ve gü-

neşe karşı aşırı hassasiyet,
burun akıntısı, hapşırık ve ök-
sürüğün de eklenebileceğini
belirten Uzm. Dr. Küçükgül,
mevsimsel göz alerjisinin tek-
rarlayan bir hastalık olduğunu
vurguladı. 

Göz alerjisini kesin olarak
tedavi etmenin mümkün olma-
dığını ifade eden Uzm. Dr. Kü-
çükgül, göz alerjisinin
tedavisinde bu süreci rahat
geçirtecek antihistaminik
damlalarla yakınmaları başla-
madan önlemeye çalıştıklarını
kaydetti. Mevsimsel göz alerji-
sinden korunmak için önce-
likle alerjene neden olan
maddelerden uzak durmak
gerektiğini belirten Uzm. Dr.
Küçükgül, "Bu önlemler po-
lenlerin en yoğun salgılandığı
saatlerde dışarı çıkmamak, dı-

şarıdayken koruyucu gözlük
takmak, göz hijyenine dikkat
etmek, sigara dumanına maruz
kalmamak, ellerin temiz olma-
sına dikkat edip gözlere sürme-
mek olarak sıralanabilir" diye
konuştu. 

gözlErİnİzİ
ovUştUrmAyın 

Uzm. Dr. Küçükgül alerjinin
neden olduğu kaşıntıyı gider-
mek için gözleri ovuşturmanın
göze ciddi zararları olduğunu
vurguladı. Gözlerimizi alerji dı-
şında da ovuşturma ihtiyacı
hissettiğimiz zamanlar oldu-
ğunu belirten Uzm. Dr. Küçük-
gül sözlerini şöyle sürdürdü:
"Göz alerjisinin sulanma, kı-
zarma dışında kişiyi en çok ra-
hatsız eden semptomlarından
biri de kaşıntıdır.

Bu kaşıntıdan kurtulmak
için sürekli gözler ovuşturulu-
yor. Alerjinin dışında da yorgun

olduğumuzda, uykumuz geldi-
ğinde ya da bilgisayara, tele-
fona çok uzun süre
baktığımızda yorulan gözleri-
mizi ovuşturma ihtiyacı duyarız.
Ovuşturduğumuzda bu gözleri-
mizde bir anlık rahatlama sağ-
layabilir. 

Ancak gözleri sürekli ovuş-
turmak, kaşımak gözün say-
dam tabakası olan korneanın
yapısında bozulmalara neden
olur, inceltir, çizer. Hatta kor-
neanın incelip bombeleşmesi
kerotokonus hastalığına zemin
hazırlayabilir. 

Gözleri ovuşturmak enfeksi-
yon riskini artırır, göz tansiyo-
nunu olumsuz etkiler, göz altı
morluklarını artırır. Göz çevre-
sinde tahrişe yol açar. Gözleri
kaşımak, ovuşturmak zararlıdır.
Soğuk suyla gözlerin yıkanması
göz kaşıntısının etkileri azaltır."
İHA 

Alerji nedeniyle gözünüz
kaşınıyorsa sakın ovmayın

Alerji nedeniyle gözünüz
kaşınıyorsa sakın ovmayın

Bu belirtileri taşıyanlarda KKKA virüsü görülebilir
Kırım Kongo Kanamalı

Ateşi virüsü vakaları artmaya
başladı. Kene tarafından taşı-
nan virüsü anlatan Enfeksiyon
Hastalıkları ve Klinik Mikrobiyo-
loji Uzmanı Prof. Dr. Mehmet
Bakır, dikkat edilmesi gereken-
leri sıraladı.   

Kırım Kongo Kanamalı
Ateşi (KKKA) virüsü, havaların
ısınmasıyla birlikte tekrar baş
gösterdi. Kırsal alanlarda görü-
len kene tarafından insanlara
ve hayvanlara bulaşan virüs,
bölgede yaşayan insanların kâ-
busu oldu.  Enfeksiyon Hasta-
lıkları ve Klinik Mikrobiyoloji
Uzmanı Prof. Dr. Mehmet Bakır,
KKKA virüsü ile ilgili bilgiler ve-
rerek dikkat edilmesi gereken-
leri sıraladı. 

KKKA virüsünün 2001’li

yıllardan itibaren görülmeye
başlandığını ifade eden Enfek-
siyon Hastalıkları ve Klinik Mik-
robiyoloji Uzmanı Prof. Dr.
Mehmet Bakır, "Mart, Nisan ay-
larıyla başlayıp Ağustos, Eylül
gibi son bulan ama bazen de
yıl boyunca görülebilen, ka-
nama ile seyreden bir hastalık.
Tabii insanlar kenenin hedefle-
diği canlılar değil ama bildiğiniz
gibi kene, kan emerek yaşayan
bir canlı. Dolayısıyla bu canlı,
kan emmek üzere bir canlı arar-
ken insana rast geldiği zaman
tutunuyor ve kan emiyor. Tabii
sadece tutunma değil, aynı za-
manda kene ile ilgili çeşitli te-
maslar da olabiliyor. 

Özellikle bizim yöremizde
gördüğümüz şey, hayvandan
kene temizleme işi var. Bu kene

temizleme sırasında, kenenin
vücut sıvılarıyla, bütünlüğü bo-
zulmuş deri ve deri dışındaki
mukozaların temasıyla bulaşma
olabiliyor" dedi.  

İnsanların bireysel olarak
korunması gerektiğini ifade
eden Prof. Dr. Bakır, "Özellikle
kırsal alanlara gittiğinde kene-
nin tutunmasını önleyici önlem-
ler alması gerekiyor. Kene,
çıplak alan bulduğu zaman kan
emmek üzere programlanmış
bir canlı ve dolayısıyla bu canlı
kan emmek üzere bir canlı arar-
ken insana tesadüf ettiği
zaman bulaşıyor.

Dolayısıyla bize düşen
görev, bu alanlara gittiğimiz
zaman vücudumuzun açık böl-
gelerini kapatmamız gerekiyor.
Özellikle ayaklar; uzun panto-

lon giyip çorabın içine sokma-
mız gerekiyor ya da çizme giy-
memiz lazım.

Tabii ki kollar da önemli.
Yani vücudun herhangi bir nok-
tasını açık bıraktığınız zaman,
tesadüf ettiği zaman kene tutu-
nabiliyor. 

Açıkçası kapalı giyinmek
gerekiyor. Tabii ki zor, kırsal
alanda çalışan bireyler için
kene temasından korunmak
önemli bir olay diye düşünüyo-
rum. Tabii ki kırsal alandan
döndükten sonra bu kişilerin
vücutlarının kene açısından ta-
ranmasının yararı var.

Çünkü bu kene tutunmuş
ise eve geldiğinde bir başka
kişi tarafından tespit edilmesi, o
kenenin uzaklaştırılması gereki-
yor" şeklinde konuştu. 

KKKA virüsünün farklı şekil-
lerde belirtiler gösterebildiğini
ifade eden Prof. Dr. Mehmet
Bakır, "Bu insanlarımızda hal-
sizlik, kırgınlık, ateş ilk belirtiler
olabilir.

Vücut ağrıları, baş ağrıları,

kas ağrıları, bel ağrısı, karın ağ-
rısı gibi değişik organ ve sis-
temlerde ağrı, bulantı, ishal
olabiliyor. "Kanamalı ateş" di-
yoruz ama olguların hepsinde
kanama görülecek diye bir şey
yok. İHA 
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Trendyol 1. Lig ekiple-
rinden Manisa Futbol Kulübü,
2025-2026 sezonunda da tek-
nik direktör Taner Taşkın ile
yola devam etme kararı aldı.
Kulüpten yapılan açıklamada,
tecrübeli teknik adamla mevcut
projelerin kararlılıkla sürdürüle-
ceği ve yeni sezonda hedeflere
birlikte ulaşmak için çalışılacağı
belirtildi.

Manisa FK yönetimi, geçti-
ğimiz sezon takımın başına ge-
çerek kısa sürede olumlu bir
etki yaratan Taner Taşkın’ın
performansından memnun ol-
duklarını ifade ederek, istikrarın

ve uzun vadeli başarıların ön-
celikli hedef olduğunu vurgu-
ladı.

Kulüpten yapılan açıkla-
mada şu ifadelere yer verildi:

“2025-2026 sezonunda da
Teknik Direktörümüz Taner
Taşkın ile yola devam edece-
ğimizi kamuoyuna duyurmak-
tan mutluluk duyuyoruz.
Hocamızla birlikte takımımızın
gelişimini sürdürecek, hedef-
lerimize kararlılıkla ilerleyece-
ğiz. Kendisine hayırlı olsun
dileklerimizi iletiyor, yeni se-
zonda üstün başarılar diliyo-
ruz.”

Taner Taşkın da kulüple
devam edecek olmaktan duy-
duğu memnuniyeti dile getire-
rek, “Manisa Futbol
Kulübü’nün bir parçası olmak-

tan mutluyum. Yeni sezonda
taraftarlarımızla birlikte büyük
hedeflere yürümek için var gü-
cümüzle çalışacağız” açıkla-
masında bulundu.

Manisa FK Taner Taşkın’la
yola devam ediyor
Manisa FK Taner Taşkın’la
yola devam ediyorTürkiye Futbol Federasyonu Lisans Kurulu, lisans alan

kulüpleri açıkladı. Manisa Futbol Kulübü, 2025-2026 sezonu
için ‘Ulusal Kulüp Lisansı’ almaya hak kazanan kulüpler ara-
sında yer aldı.

TFF Kulüp Lisans Kurulu yaptığı toplantıda lisans adayı ku-
lüplerin sunduğu dosyaları; Kulüp Lisans ve Finansal Sürdürü-
lebilirlik Talimatı'nda ve UEFA Kadınlar Şampiyonlar Ligi Kulüp
Lisans Talimatı'nda aranan Hukuki, Spor-
tif, Altyapı, Personel-İdari, Futbol
Sosyal Sorumluluk ve Mali kriterler
yönünden inceledi ve 2025-2026
sezonu için UEFA ve Ulusal
Kulüp Lisansı almaya hak kaza-
nan kulüpleri belirledi. 

Manisa Futbol Kulübü, her
sezon olduğu gibi 2025-2026 se-
zonu için Ulusal Kulüp Lisansı al-
maya hak kazanan kulüpler
arasındaki yerini aldı. spor servisi

Siyah beyazlılar Ulusal 
Kulüp Lisansı aldı

Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü tarafından hayata
geçirilen "Sporla Güçlü Kadın-
lar" projesi başladı.  Projeyle,
kadınların fiziksel, ruhsal ve
sosyal yönden güçlenmesi he-
defleniyor. Yunusemre ilçe-
sinde yer alan Manisa Atatürk
Olimpik Spor Kompleksi'nde
yürütülen "Sporla Güçlü Ka-
dınlar" projesine her yaştan
kadın yoğun ilgi gösteriyor.
Projeyle birlikte düzenlenen

rekreasyon çalışmaları, kadın-
lara hem sağlıklı bir yaşamın
kapılarını aralıyor hem de sos-
yal dayanışmayı güçlendiriyor.
Uzman eğitmenler eşliğinde
gerçekleştirilen spor etkinlikleri
sayesinde katılımcılar, hem be-
denlerini hem de ruhlarını din-
lendiriyor. Kadınların yaşam
kalitesini artırmayı amaçlayan
proje, aynı zamanda toplumda
kadının gücünü ve görünürlü-
ğünü artırmayı hedefliyor. Ma-

nisa genelinde ilgi gören proje,
her geçen gün daha fazla ka-
dınla buluşarak büyümeye
devam ediyor. Projeye katıl-
mak isteyen kadınlar, Yunu-
semre ilçesindeki Atatürk
Olimpik Spor Kompleksi'ne
başvurarak kayıt yaptırabiliyor.

Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürü Yunus Öztürk, sadece
kadınlara yönelik olarak hayata
geçirilen "Sporla Güçlü Kadın-
lar" projesinin, Manisa Atatürk
Olimpik Spor Kompleksi'nde
düzenlenen açık hava etkinli-
ğiyle başladığını açıkladı. Pro-
jenin başlangıcında konuşan
Öztürk, şu ifadeleri kullandı:

"Kadınlarımıza yönelik ha-
zırladığımız 'Sporla Güçlü Ka-
dınlar' projemize, açık havada
çok güzel bir başlangıç yaptık.
Manisa Atatürk Olimpik Spor
Kompleksi'nde, sadece kadın-

lara özel olarak başlattığımız
bu açık hava spor etkinlikle-
riyle projemize resmen start
verdik. Kadınlarımızın sporla
daha fazla iç içe olmalarını;
hem fiziksel hem de ruhsal an-
lamda daha güçlü bireyler ha-
line gelmelerini hedefliyoruz.
Bu projeyi uzun süredir titizlikle
hazırlıyorduk. Bugün burada,
doğayla iç içe, güneşin enerji-
sini hissettiğimiz bu ortamda
kadınlarımıza özel bir alan
oluşturduk. Bu alanda profes-
yonel eğitmenler eşliğinde haf-
talık düzenli spor çalışmaları
yapılacak. Amacımız çok net:
Kadınlarımızın kendilerini rahat
ve özgür hissedebilecekleri bir
ortamda spor yapmalarını sağ-
lamak. Bunun yanı sıra spor
sayesinde sosyalleşmelerine,
stres atmalarına ve sağlıklı bir
yaşam sürmelerine katkıda bu-

lunmayı amaçlıyoruz. Bu proje-
nin hayata geçmesinde başta
Gençlik ve Spor Bakanlığımız
olmak üzere, Manisa Valiliği-
mize, il ve ilçe gençlik ve spor
müdürlüklerimize ve emeği
geçen herkese gönülden te-
şekkür ediyorum. Biz inanıyo-
ruz ki güçlü kadın, güçlü
toplum demektir. Kadınlarımız
sporla güçlendikçe, ailelerimiz
ve toplumumuz da o denli
sağlam temeller üzerine otura-
caktır. Bu vesileyle tüm kadın-
larımızı bu güzel ortama davet
ediyor, birlikte spor yapmaya
ve birlikte güçlenmeye devam
edeceğimizi belirtmek istiyo-
rum."

Projeye katılan ev hanımı
Aysun Zengin, sporun hayatına
kattığı enerjiyi şu sözlerle dile
getirdi:

"Çok uygun bir proje. Ben

bir ev hanımıydım ama bu tür
spor aktivitelerine katılmaya
başladım. Kendimi daha ener-
jik, daha özgüvenli hissediyo-
rum. Evde temizlik ve ev
işleriyle çok zaman kaybediyo-
ruz, spora vakit ayıramıyoruz.
Ama spora katıldıklarında ka-
dınlar enerjilerini yeniden bula-
caklar ve özgüvenleri yerine
gelecek."

Safiye Çaylak ise projeye
katılmanın özellikle ilerleyen
yaşlarda sağlığa olan katkısına
dikkat çekerek, "Projeyi çok
güzel buluyorum. Gelmek için
gerçekten heyecanlanıyoruz.
Sağlığımız için, hareket kabili-
yetimiz için çok iyi geliyor.
Kendimizi daha zinde ve sağ-
lıklı hissediyoruz. Yaşımız iler-
ledikçe bu tür aktiviteler daha
da önem kazanıyor" şeklinde
konuştu. iHa
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